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شرکت عمران شهر جدید بهارستان م الف: 1604433

نوبت دوم

شرکت عمران شهر جدید بهارســتان در نظر دارد تعداد محدودی زمین تجاری- خدماتی، مسکونی مختلط )تجاری- مسکونی(، مسکونی 

آپارتمانی و واحد تجاری ساخته شده خود را با شــرایط ویژه از طریق مزایده عمومی به صورت نقد و اقساط به شرح زیر و با جزییات مندرج در اسناد 
مزایده را از طریق سامانه تدارکات الکترونیکی دولت )www.setadiran.ir( با شماره شناسایی 2002001352000005 و کد مزایده گذار شماره 1352 

در سامانه  مزایده، بصورت الکترونیکی بفروش برساند:
 زمان انتشار در روزنامه )نوبت اول(: 1402/08/23 ساعت 8 صبح

 زمان انتشار در روزنامه )نوبت دوم(: 1402/08/24 
 مهلت دریافت اسناد مزایده: 1402/09/08 تا ساعت 19 بعد از ظهر خواهد بود

 آخرین مهلت ارسال و تحویل پیشنهاد قیمت در سامانه: روز 1402/09/18 ساعت 19 بعد از ظهر میباشد.
 زمان بازگشایی: 1402/09/19 ساعت 08 صبح )تحویل ضمانت شرکت در مزایده الزاما تا روز 1402/09/18 ساعت 14 بعد از ظهر بصورت پاکت شده 

تحویل دبیرخانه شرکت شده و رسید دریافت نمایند(
 زمان اعلام به برنده: 1402/09/20

 آخرین مهلت دریافت وجوه نقدی پس از برنده شدن در مزایده از برنده: 1402/09/30 
 حد نصاب برای بازگشایی پاکتهای مزایده، حداقل یک شرکت کننده در مزایده می باشد.

 اعلام اسامی برندگان در تابلو اعلانات شرکت و سامانه، به منزله ابلاغ به برنده مزایده می باشد.
- حضور متقاضی در کمیسیون بازگشایی بلامانع است

- پایگاه اینترنتی : www.baharestan.ntdc.ir                       - تلفن: 96- 36861090 داخلی 209 دفتر فروش

 معاون اداره کل هواشناسی استان اصفهان می گوید: »بلاکینگ« راه نفس اصفهان  
 را بست و وعده های شروع بارش ها از آبان محقق نشد

دریچه های سد، بیستم آبان 
ماه برای کشت پاییزه کشاورزان 

بازگشایی شد  و اصفهان را 
دوباره زنده کرد؛

 زمزمه زاینده رود در 
شاهرگ اصفهان

 هافبک تیم فوتبال ذوب آهن: 
 خوشحالیم ذوب آهن 
 به جایگاه سابقش 
نزدیک می شود

6

3

5

7

2

تمرکز شهرداری اصفهان بر حل معضلات 
زیست محیطی و محلات کمتر برخوردار است

۴۵0هکتاربافت فرسوده خمینی شهر به دلیل 
عدم همکاری میراث بلاتکلیف است

علیه بیابان زایی!

 معاون سازمان منابع طبیعی کشور : کاشت یک میلیارد نهال 
می تواند وضعیت گردوغبار را در سطح کشور  و اصفهان کاهش دهد

در صورت تایید وزارت 
کشور و استانداری، 

شورای شهر را منحل 
می کنیم

 سامانه شفافیت 
انتخابات رونمایی 

می شود

پیگیر پرداخت 
معوقات معلمان 

خرید خدمت 
اصفهان هستیم

 جشنواره پاییزه بازار گیاهان دارویی اصفهان
 برگزار می شود
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روزنامه  فرهنگی، اجتماعی، 
سیاسی، اقتصادی  و ورزشی         

چهارشنبه  2۴  آبان  1۴02
1  جمادی الاول  1۴۴۵

1۵  نوامبر 2023
 شماره 39۵3    

8 صفحه
سال چهاردهم

قیمت: ۵000 تومان

zayanderoodonline.ir

 سازمان آگهی های

 روزنامه زاینده رود

031-36284167-8

یست   ود جار یست  خبر در زاینده ر ود جار خبر در زاینده ر

شرکت عمران شهر 
جدید بهارستان

رنا
 ای

س:
عک

وعده جدید بهبود بارش ها؛ این بار هفته اول آذر!

شهرداری پیربکران به استناد مصوبه شماره 424/ش/1400 مورخ 1400/12/18 شورای اسلامی شهر در نظر دارد نسبت به فروش یک قطعه زمین با کاربری به شرح 
زیر از طریق سامانه تدارکات الکترونیکی دولت برگزار نماید.کلیه مراحل برگزاری مزایده از دریافت و تحویل اسناد مزایده تا بازگشایی پاکت ها از طریق درگاه سامانه 

تدارکات الکترونیکی دولت )ستاد( به آدرس www.setadiran.ir انجام خواهد شد.
متقاضیان شرکت در مزایده در صورت عدم عضویت در سامانه، نسبت به ثبت نام و دریافت گواهی امضای الکترونیکی )به صورت برخط( برای کلیه صاحبان امضای 

مجاز و مهر سازمانی اقدام لازم را به عمل آورند.
مواعد زمانی:

مهلت ارسال پیشنهادات: 1۴02/09/16 تاریخ انتشار فراخوان: 1۴02/08/2۴   
زمان بازگشایی پاکت ها: 1۴02/09/18 مهلت بازدید فراخوان: 1۴02/09/0۵  

آگهی مزایده )نوبت سوم(

شهرداری پیربکران م الف: 1605321

متراژ )متر مربع(آدرسکاربریردیف

177خیابان چمران شمالی پلاک 44مسکونی1
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عضوشورایاسلامیشهرخمینیشهر:

450هکتاربافت فرسوده خمینی شهر به دلیل عدم همکاری 
میراث بلاتکلیف است

عضوشورایاسلامیشهرخمینیشهرگفت:درحالحاضربیشاز۴۵۰هکتارازبافتفرسودهشهربه
دلیلعدمهمکاریادارهمیراثمعطلبلاتکلیفاست.محسنصادقیدرگفتوگوباخبرنگارمهربا
تاکیدبراینکههمکاریوتعاملاداراتشهربااعضایشورامیتواندنقشموثریدرخدمترسانیبهتر
وبیشتربهمردمداشتهباشد،اظهارکرد:شورایشهربهعنوانحلقهواسطبینمردمومسئولانوظیفه
پیگیریوحلمشکلاتمردمراداردوبهنوعیصدایمردمدرجلساتباآنهاست.ویبابیاناینکه
عدمهمکاریبرخیمسئولانشهرواداراتموجبشدهتواناجرایپروژههاازشهردارگرفتهشود،
افزود:بهعنوانمثالپروژهاحداثخیابانشهیدانموسویبرایبازگشایینیازبه۲الیسهتوافقدارد
امابهدلیلاینکهزمینهااوقافیاستقفلشدهوباوجودمذاکراتوجلساتمتعددبامسئولاناداره
اوقافهنوزبهنتیجهنرسیدهوپروژهمعطلماندهاست.عضوشورایاسلامیخمینیشهربااشارهبه
اینکهبرخیپروژههایدیگرازجملهخیابانبخشداریوادامهخیابانمرکزینیازمندهمکاریاداره
میراثفرهنگیاست،تصریحکرد:درحالحاضربیشاز۴۵۰هکتارازبافتفرسودهشهربهدلیلعدم
همکاریادارهمیراثمعطلبلاتکلیفاست.ویخاطرنشانکرد:ادارههایخدماترسانیمانندآب،
گازوبرقنیزازجملهاداراتیهستندکهشهرداریدراجرایپروژههایخودنیازمندهمکاریبیشترآنها
استبهویژهادارهبرقچراکهجابهجاشدنتیرهایچراغبرقدرخیابانهادردسرسازاست.صادقیبه
تصادفاتاخیردربرخیخیابانهااشارهکردوافزود:یکیدیگرازدغدغههایمردمکهمطالبهشورای
شهرنیزبودهروشناییسطحشهراستکهمتاسفانهبهدلیلخاموشیبیشازحدمعمولدرمعابرو
بلوارهاموجبتصادفاتزیادیشدهاست.عضوشورایاسلامیخمینیشهرتاکیدکرد:شهرداریها
وشوراهامجموعهایفعالوپویاهستندچراکهبخشاعظمدرآمدهایعمومیشهرداریازناحیه
پرداختهایشهرونداناست.همهپروژههایسطحشهربامشارکتمردموباکمکپرداختهای
مردمیوباحمایتهایمسئولانانجاممیشــوندواینجایتقدیروخوشحالیبسیاراست.وی
گفت:قبولداریمکهگاهیمردمهمازناحیهعوارضوپرداختپروانههایساختمانیومالیاتو
بقیهمسائل…تحتفشارهستند؛اماازســویدیگرمیبینندکهایناعتباراتبهایجادپروژههای
خدماتعمومیشهریرسیدهودقیقادرسطحشهربرایرفاهوراحتیعمومیمردمهزینهشدهاند،
بنابراینشهرداریهاوشوراهادربحثرفاهوخدماترسانیشهریپیشروهستندواینجایبسی

خوشحالیاستکهامیدواریماینشرایطبهبودیابد.

مدیرمنابعکاشان:

3 هکتار از حریم و بستر رودخانه های کاشان آزاد شد
مدیرمنابعآبشهرستانکاشانازآزادسازیسههکتارازحریموبستررودخانههایاینشهرستان
خبرداد.بهنقلازروابطعمومیشرکتآبمنطقهایاصفهان،محمدرضانرجسیاناظهارکرد:طیآبان
سالجاری۲۸هزارمترمربعازبستروحریمرودخانههایحیدرواسترککاشانازدستمتصرفان
آزادشد.ویافزود:تجاوزبهبستروحریمرودخانههاافزایشیافتهوبابرخوردقاطعوبدوناغماض
ازگسترشآنجلوگیریمیشود.مدیرمنابعآبشهرستانکاشانادامهداد:متصرفانبهشیوههای
گوناگونیمانندایجادواحداثاعیانیهایغیرمجاز،برداشــتغیرقانونیوبیرویهشنوماسه،
تخریبرودخانهوتخلیهنخالهوزبالهبهحریموبستررودخانههاواردمیشوند.نرجسیانبااشاره
بهاینکهعواملمتعددیدربروزمعضلاتمزبورنقشاساسیدارندکهبایدشناساییوریشهیابی
شوند،گفت:بستررودخانهانفالاستونبایدتوسطافرادیموردتجاوزوزیادهخواهیقرارگیرد.وی
بابیاناینکهحریمبهدوصورتکمیوکیفیتوسطآبمنطقهایموردحفاظتقرارمیگیرد،افزود:
شهروندانگرامیدرصورتمشاهدههرگونهتصرف،ساختوسازغیرمجازومسدودکردنمسیلهاو

رودخانههامراتبرابهسامانهتلفنیحفاظتمنابعآببهشماره۳۸۴۸اطلاعدهند.

مدیرکل حفاظت محیط زیست استان اصفهان خبرداد:

راه اندازی پاسگاه پناهگاه حیات وحش »خارو« تا پایان امسال

مدیرکلحفاظتمحیطزیستاستاناصفهانگفت:امسالبرایتجهیز
وراهاندازیپاسگاهپناهگاهحیاتوحشخارویاردستاناعتبارخوبی
پیشبینیشدهاســتوامیدواریمتاپایانامسالتجهیزوراهاندازی
شود.احمدرضالاهیجانزادهدرمراسمکلنگزنینیروگاهخورشیدی
۱۰مگاواتیکارخانهســیماناردســتان،اظهارکرد:درکشورمامیزان
برقیکهمصرفمیشودومخصوصادرفصلتابستانبیشترازمیزان
تولیداست.همچنینبیشترینمصرفیبرقیکهتولیدمیشودبابرق
فسیلیویاگازطبیعیاست.ویبابیاناینکهیکیازبرنامههایدولت
دراینبخشبهرهگیریازانرژیهایپاکوتجدیدناپذیراست،افزود:
برنامهدولتتاپایاندوره،تولید۱۵هزارمگاواتانرژیدرکشوراست.
بهگزارشایسنا،مدیرکلحفاظتمحیطزیستاستاناصفهانگفت:
تولیدبرقدراستاناصفهانیکیازمشــکلاتحوزهمدیریتیاست.
سالگذشتهنیروگاهشهیدمنتظریبرایتولیدبرقحدود۸۰۰میلیون
لیترمازوتمصرفکردکهباعثورودصدهاتــنترکیباتآلایندهبه
محیطشدکهطبیعتامعضلاتومشکلاتبسیارزیادیراایجادکرد.
لاهیجانزادهتصریحکرد:دراستاناصفهانعزمخوبیبرایراهاندازی
نیروگاههایخورشــیدیبهراهافتادهوسازمانمحیطزیستتاکنون

مجوز۲هزارمگاواتبرقخورشیدیراصادرکردهاست.

هوای استان تا عصر چهارشنبه آلوده خواهد بود
ویدرخصــوصوضعیتآلودگیهــوادرکلانشــهراصفهانوچند
شهرستاناستان،گفت:هرسالهدرفصلسرمابهدلیلافزایشمصرف
انرژیشاهدمشکلاتیدرموضوعآلودگیهوامیشویم.ازسالگذشته
تاکنوناقداماتخوبیشاملساماندهیکورههایآجرپزیوتعطیلی
۴۸واحدغیرمجاز،ســاماندهیواحدهایریختهگریوحملونقل
شهریواجرایفازدوممترودردستورکارمدیریتاستانقراردارد.

مدیرکلحفاظتمحیطزیستاســتاناصفهاناضافهکرد:البتهیک
ســریاقداماتازجملهخروجخودروهایفرســودهوتولیدخودرو
استانداروتوزیعسوختباکیفیتدرحدملیاستکهدولتومجلس
بایدتصمیمفوریتیبگیرند.لاهیجانزادهایــنراهماضافهکردکهبر
اساسپیشبینیهواشناسیهوایاستانتاعصرچهارشنبه)امروز(
آلودهخواهدبودوســپسباورودیکســامانهبارشــیاینمشکل
برطرفمیشــود.ویدرخصوصتجهیزوراهانــدازیپناهگاهحیات
وحشخارویاردستانگفت:امسالبرایتجهیزوراهاندازیپاسگاه
پناهگاهحیاتوحشخارواردســتاناعتبارخوبیپیشبینیشــده
اســتوامیدواریمتاپایانامســالتجهیزوراهاندازیشود.مدیرکل
محیطزیستاستاناصفهاندرپاسخبهسوالیدرخصوصوضعیت

پســماندهایصنعتیشهرســتاناردســتاناســت،گفت:موضوع
پسماندهایصنعتییکمعضلاستانیاســتکهدرشهرستانهای
مختلفهمدرگیرآنهستیم.باهماهنگیشرکتشهرکهایاستان
تعداد۸منطقهصنعتیدرکلاستانبرایمدیریتپسماندهایصنعتی
پیشبینیشدهوتاپایانامسالفرصتداریمکهپسماندهایصنعتی

بهاینمکانهامنتقلشود.

کلنگ زنی اولین نیروگاه خورشیدی ماده 1۶ استان انجام شد

همچنینمدیرعاملونایبرییسهیئتمدیرهشرکتسیماناردستان
گفت:نیروگاه۱۰مگاواتخورشیدیکلنگزنیشدکهدرمرحلهاول۵
مگاواتازایننیروگاهدرزمینیبهوســعت۱۵هکتاراحداثمیشود.
احمدرضــاعمرانیفربــابیاناینکــهدراجرایاینطــرح۹۳۶۰پنل
خورشیدیجانماییخواهدشــد،اظهارکرد:برایاحداثایننیروگاه
خورشیدیکهبرایاولینباردراستاناصفهانبراساسماده۱۶صنعتی
راهاندازیمیشودحدود۱۵۰میلیاردتومانهزینهخواهدشد.ویبیان
کرد:براساسماده۱۶صنایعموظفخواهندبودتاپنجسالآیندهیک
درصدازســودفروشخودرابهاحداثنیروگاهخورشیدیاختصاص
دهند.تلاشخواهیمکردایننیروگاهتاخرداد۱۴۰۳بهبهرهبرداریبرسد.

فرماندهناحیهمقاومتبســیجکاشانگفت:۴۰۰۰
دیدارباخانوادهشــهداوجانبازانکاشانیدرقالب

کنگرهملیشهداپیشبینیشد.
بهگزارشخبرگزاریتســنیمازکاشــان،سرهنگ
کریماکبــریدرجلســههماهنگیکنگــرهملی
شهدایکاشــانضمناشــارهبهدیدارباخانواده
معظمشــهدابهصورتمتمرکزدرسراســرکشور
ازسویسپاهپاســدارانانقلاباســلامی،اظهار
داشت:بهصورتمتمرکزهدایاییتعیینشدوهمه
ظرفیتبسیجوسپاهکاشانآمادهوطیحدود۱۵
روز۹۱۴بازدیدازخانوادهمعظمشــهدایکاشــان

صورتپذیرفت.
ویبابیاناینکــهدرابتدایکنگرهملیشــهدای

کاشــانتکریمازچهارهزارنفردردســتورکارقرار
گرفت،افزود:خانوادهمعظمشهدا،جانبازانبالای
۵۰درصد،همسرانشهدا،آزادگان،رزمندگانبالای
۳۰ماهحضوردرجبههازجملهگروههاییاستکه

تکریمصورتمیپذیرد.
فرماندهناحیهمقاومتبســیجشهرستانکاشان
ضمناشارهبهمشارکتبخشخصوصیدرتکریم
گروههایهدفابرازداشــت:درراســتایتکریم
خانوادهشــهداهدیهایاختصاصیتهیهشدودر
آمادهسازیاینهدیهقرارگاهجهادرسانهایشهید

آوینینقشتاثیرگذاریراایفاکرد.
ویبابیاناینکهبرایهرتصویرســهمرحلهاقدام
صورتگرفت،گفت:کیفیسازی،رنگیکردنتصاویر

وبازسازیتصاویرشــهداازجملهاقداماتیبودکه
برایتصاویرشهداصورتگرفتهوبرایشهدایزنده
کاشانییاهمانجانبازانبالای7۰درصدنیزمقرر
شدههدیهآنانباتصاویرخودجانبازانتهیهشود.
اکبریبابیاناینکهدرحالحاضردرمرحلهویرایش
تصاویرهستیم،تصریحکرد:اقداماتاصلاحیروی
تصاویردرحالانجاماســتوبرایآنکهتصاویردر
اختیارعمومقراردادهشودتمامیتصاویردرسایت

شهدایکاشانقرارمیگیرد.

  پیش بینی دیدار با 4000 خانواده شهدا و جانبازان کاشانی
 در قالب کنگره ملی شهدا

خطبستهبندیودانهکنزرشکبرایاولینباردربرخوارراهاندازیشد.مسئولراهاندازیخطبستهبندیزرشکگفت:باتوجهبهافزایشسطحکشتزرشک
دراستاناصفهانوفروشزرشکبهصورتفلهایوباچوبوسختیپاککردنآنبرایکشاورزانومردم،اینخطبستهبندیودانکنزرشکراهاندازیشده
است.مجتبیحقشناساظهارکرد:ایندستگاهدانهکنزرشکبا۵۰۰میلیونریالهزینهازیکشرکتدانشبنیانخریداریشدهوروزانهتا۸۰۰کیلوگرم
زرشکرامیتوانباآنپاککرد.مدیرجهادکشاورزیبرخوارنیزگفت:درشهرستانبرخوار۴۰هکتارباغزرشکوجودداردکه۲۰هکتارآنباردهاستومتوسط
عملکرددرهرهکتاردوتناست.کسریباباییافزود:پیشبینیمیشودامسالبیشاز۴۰تنزرشکازباغهایشهرستانبرخواربرداشتوروانهبازارشود.
مجیدکمالی،کارشناستغذیهشبکهبهداشتودرمانبرخوارگفت:زرشکگیاهیبرایبهبودعملکردقلبوعروقمفیداستوسیستمایمنیبدنوگوارشرا

تقویتمیکندوخواصضدقارچ،التهابومیکروبداردوکاهندهکلسترولوقندخونمحسوبمیشود.

خبر روزراه اندازی خط بسته بندی زرشک در برخوار

عکس خبر

تجلیل از خانواده 
شهید ثابت راسخ 

در شاهین شهر
ازخانوادهشــهیدثابتراسخ
باحضــور۴۵نفرازرؤســای
هیئتهایورزشــیشاهین
شهرومیمهتجلیلشد.دراین
آیینهمچنینلوحســپاس
بهپیشکسوتفوتبالاستان

استادکربکندیاهداشد.

فرمانداراردستان:

مدیران و معلمان مدارس انتقادپذیر باشند
فرمانداراردستانگفت:ازمدیرانومعلمانمدارسسطحشهرستاناردستانمیخواهیمانتقادپذیر
وصبورباشندوحرفهایدانشآموزانراباسعهصدربیشتریبشنوند.محمدهادیاحمدیطباءدر
شورایآموزشوپرورششهرستان،اظهارکرد:ازمدیرانومعلمانمدارسسطحشهرستاناردستان
میخواهیمانتقادپذیروصبورباشــندوحرفهایدانشآموزانراباســعهصدربیشتریبشنوند.
گزارشهایمتعددیازدانشآموزانبهمارسیدهکهبعضیبرخوردهایمعلمانومدیرانباآنهادر
شأنوجایگاهمعلمودانشآموزنیست.ویبابیاناینکهتعاملبینآموزشوپرورشبااداراتورزش
وجوانانوفرهنگوارشادضعیفاست،افزود:تعاملآموزشوپرورشبادیگراداراتبدونتردید
بهرشدوتوسعههمهبخشهاازجملهفرهنگوهنروورزشکمکخواهدکرد.دانشآموزبایدبرای
مجموعهشهرستانمهموقابلاحترامباشد،زیراآیندهاینشهرستاندردستاندانشآموزخواهد
بود.فرمانداراردستانازآموزشوپرورشخواستآمارمقایسهاینتایجکنکورسراسریرااعلامکند.
همهرشتههایتحصیلیدرجامعهخوبوقابلاحتراماست،ولیرتبههایکنکوربایدموردبررسیو
آسیبشناسیقرارگیرد.احمدیطباتصریحکرد:ارتباطآموزشوپرورشبااصحابرسانهشهرستان
ضعیفاستودراینحوزهخبرنمیبینیم.ضعفاطلاعرسانیدرآموزشوپرورشمشهوداستو
باعثشــدهجامعهووالدینازعملکردمدارسواینادارهبیاطلاعباشند.ویازآموزشوپرورش
شهرهایاردستانوزوارهخواستجشنتکلیفامسالرابسیارپرشــوربرگزارکنندوازروحانیون
منطقهبرایبیاناحکاموآموزشهایموردنیازدرمدارسبیشتراستفادهشود.همچنینامامجمعه
اردستاندراینجلسهگفت:آموزشوپرورشجلسهاولیاراجدیبگیرندواطلاعاتومسائلیاز
وضعیتدانشآموزانرابهخانوادهاطلاعدهند.حجتالاسلامدهشیریبااشارهبهبازدیدهاییکه
ازمدارساردستانانجاممیشود،گفت:مسائلوموضوعاتیزیرپوستکلاسومدارساردستان
وجودداردکهازمسئولانآموزشوپرورشومدیرانومعلمانمدارسمیخواهیماینگونهمسائل
راباخانوادههایآنهادرمیانبگذارند.ویبااشــارهبهلزوماجرایبرنامهریزیآموزشوپرورشدر
مدارسبهمناسبتهایمذهبی،گفت:سمتوسویمراسماتمذهبیفقطمرثیهسرایینباشد.باید

درمدارسویژگیهایاخلاقی،اجتماعیورفتارائمهاطهاربرایدانشآموزانگفتهشود.


رییسسازمانفرهنگی،اجتماعیوورزشیشهرداریکاشان:

ویژه برنامه »عطر ایثار« در کاشان اجرا می شود
رییسسازمانفرهنگی،اجتماعیوورزشیشهرداریکاشانازاجرایویژهبرنامه»عطرایثار«در
جهتتببینشخصیتوالایحضرتزینبکبری)س(باهدفترویجونشرمعارفاهلبیت)ع(
وسبکزندگیاسلامی،بهمناسبتسالروزمیلادباسعادتحضرتزینبکبری)س(خبرداد.
محمدعلیفرجیدرگفتوگوباخبرنگارایمنا،ضمنگرامیداشتوتبریکفرارسیدنمیلادحضرت
زینب)س(وروزپرســتار،بابیاننقشواهمیتخدماتگروههایمختلفپرســتاریدرحوزه
سلامت،اظهارکرد:پرستارانپرتلاشوخســتگیناپذیرباتمامتواندرحالارائهخدماتبودهکه
امیدواریمبتوانیمبابرگزاریاینبرنامهدرقالبیشادومتنوع،قدردانگوشهایاززحماتاینقشر
پرتلاشباشیم.ویباقدردانیازتلاشهایایثارگرانهپرستارانبرضرورتپیرویازحضرتزینب
)س(بهعنوانالگویصبرتاکیدکردوافزود:اینبرنامهتایکشنبه۲۸آبانماهدرمناطقمختلف
شهریازجملهخانهفرهنگتمدن)بلوارصنعت(،مسجدسرلتآهنی)فین(،خانهفرهنگجوان
)لتحر(،خانهفرهنگمعرفت)خیابانکرامت(،حسینیهفاطمهزهرا)س()طاهرآباد(وسالن
ورزشی)شهرک۲۲بهمن(اجرامیشود.رییسســازمانفرهنگی،اجتماعیورزشیشهرداری
کاشانسخنرانیباموضوعآشناییباسیرهزندگیحضرتزینب)س(،رادیومحیطی،نمایش،
مولودیخوانی،تقدیرازپرستارانومدافعانسلامتســاکنمناطقومحلههایمختلفشهرو
همچنینتجلیلازمادرانوهمسرانیکهوظیفهپرستاریازبیماراندرمنزلرابهعهدهدارندازجمله

برنامههایدومینویژهبرنامه»عطرایثار«عنوانکرد.

اخبار

رییسشورایاسلامیشهرستان
خمینیشهر:

اجرای بسیاری از مصوبات 
شورای شهرستان 

خمینی شهر بلاتکلیف است
رییسشورایاسلامیشهرستانخمینیشهر
گفت:بیشترمصوباتشورایشهرستانتوسط
دستگاههایاجراییوخدماتیابتروبلاتکلیف
باقیمیماند.بهگزارشخبرنگارمهر،ســید
حسندیباجدرجلســهشورایشهرستاندر
حضورحســنســلیمی،فرماندارشهرستان
خمینیشــهراظهارداشت:بیشــترمصوبات
شورایشهرستانتوسطدستگاههایاجرایی
وخدماتیابتــروبلاتکلیفباقــیمیماند.
ویبااشــارهبهاینکههدفازتشکیلشورای
شهرســتانپیگیریوحلمشــکلاتمردم
شهرستاناست،افزود:اینشوراپلارتباطی
بینمردمومسئولاناستوبایدتوجهداشت
اداراتیماننداوقاف،میــراثفرهنگیوبرق
بیشازآنکهبهرفعمشکلاتمردمکمککنند
باعثقفلشــدنمطالباتمردمیشدهاند.
دیباجبااشــارهبهاینکهدرهمهکشوراحیای
بافتفرسودهدراولویتاســت،گفت:مادر
شهرستانخمینیشــهربایدبسیارپیگیری
کنیمتااجازهاحیایبافتفرســودهتوســط
ادارهمیراثفرهنگیدادهشود.رییسشورای
اسلامیشهرســتانخمینیشهرگفت:۴۵۰
هکتارازبافتفرسودهشهرستانقفلشدهو
تکلیفمردممعلومنیست،نهضابطهایبرای
اینبافتاعلاممیشــود،نهتسهیلاتیبرای
احیایعناصرتاریخیدادهمیشودونهاجازه
ساختسازمیدهند.ویبااشــارهبهاینکه
خمینیشهررتبهبالاییدرتصادفاتجرحی
دارد،گفت:یکیازدلایلاصلیاینتصادفات
خاموشــیمعابرشهرستاناســت،اگرنورو
روشناییمغازههاوخودخودروهایعبوری
نبودبعضیازمعابــرباجــادهبیابانیفرقی
نداشت.دیباجبااشارهبهاینکهحلمطالباتو
مشکلاتازطریقادارهاوقافیکیازمعضلات
جدیماست،گفت:برایتکمیلوآزادسازی
خیابانشهیدانموسویسالهاستبااداره
اوقافدرگیرهستیمومانعاینمهمشدهاند.

اقدامات خوبی شامل  کنون  تا ل گذشته  از سا
ساماندهی کوره های آجرپزی و تعطیلی ۴۸ واحد 
غیرمجاز، ساماندهی واحدهای ریخته گری و حمل 
و نقل شهری و اجرای فاز دوم مترو در دستور کار 

مدیریت استان قرار دارد

با مسئولان

استان



چهارشنبه  24  آبان  1402 /  1 جمادی الاول 1445  /  15  نوامبر    2023 / شماره 3953 
رییس حوضه آبریز زاینده رود:

رهاسازی آب، مایه اطمینان خاطر کشاورزان اصفهانی شد
رییس حوضه آبریز زاینده رود گفت: ذخیره مناسب آب در مخزن ســد زاینده رود بعد از سال ها 
امکان رهاســازی آب برای کشــت اول پاییزه را فراهم کرد تا کشــاورزان با اطمینان خاطر از آن 

استفاده کنند.
به گزارش خبرگزاری مهر به نقل از پایگاه اطلاع رســانی وزارت نیرو )پاون(، علیرضا الماسوندی 
معاون تلفیق و امور تنظیم گری شرکت مدیریت منابع آب ایران و سرپرست حوضه آبریز رودخانه 
زاینده رود و حوضه های جنوب غربی فلات با اشاره به فراهم شدن شرایط مساعد برای بازگشایی 
سد زاینده رود طی روزهای اخیر اظهار داشت: خوشبختانه با اجرای طرح جامع منابع و مصارف 
حوضه زاینده رود، موجودی مخزن ســد این امکان را فراهم کرد که بتوانیم برای کشت پاییزه آب 
سد را رهاسازی کنیم.وی افزود: این در حالیست که در سال های گذشته این امکان برای کشت 
اول وجود نداشت و در برخی از سال ها تخصیص کشت پاییز به طور کامل صفر بود.الماسوندی با 
اشاره به اینکه این مهم با اجرای طرح جامع منابع و مصارف حوضه زاینده رود محقق شد، گفت: 
تدوین طرح جامع منابع و مصارف حوضه زاینده رود از سال گذشته با انجام یک سلسله مطالعات 
جامع که شــاید بتوان گفت در سطح بین الملل بی نظیر اســت، آغاز و طی ۱۰ ماه تلاش بی وفقه، 
این طرح در شــهریور ماه ۱۴۰۲ تکمیل و مطرح شد.سرپرســت حوضه آبریز رودخانه زاینده رود 
و حوضه های جنوب غربی فلات با بیان اینکه جدول منابع و مصارف حوضه زاینده رود در ســال 
آبی ۱۴۰۲ - ۱۴۰۳ براساس مطالعات این طرح جامع تدوین شد، اضافه کرد: این جدول بر پایه 
مدل طراحی شده تنظیم و تدوین شده است.وی بیان داشــت: براساس این مدل توسعه داده 
شده، برای ۱۸ ناحیه مسائلی نظیر بارش، رواناب، تبخیر، نیاز آب اعم از سطحی و زیرزمینی برای 
مصارف شرب، صنعت و کشــاورزی و همچنین نیاز آبی با قیودی که مســائل محیط زیست نیز 
به دنبال دارد، تحلیل و مدل منابع و مصارف حوضه آبریز زاینده رود اســتخراج شد.الماسوندی، 
مدیریت برداشــت از چاه های آب و ایســتگاه پمپاژ را نیز در مدیریت منابــع و مصارف حوضه 
زاینده رود موثر دانست و گفت: همه این موارد موجب شد تا خوشبختانه در پایان سال آبی مختوم 
به شهریور ۱۴۰۲ موجودی مخزن سد زاینده رود به ۴۴۰ میلیون مترمکعب برسد.معاون تلفیق و 
امور تنظیم گری شرکت مدیریت منابع آب ایران خاطرنشــان کرد: این میزان حجم مخزن، این 
امکان را فراهم کرد که همزمان با کشت پاییزه اول به میزان یکصد میلیون مترمکعب برای اراضی 
غرب و شرق اصفهان از تاریخ ۲۰ آبان آب سد رهاسازی شود.الماسوندی گفت: این در حالیست 
که طی سال های گذشته در برخی از سال ها تخصیص کشت اول پاییزه صفر بوده است و آنچه که 
تامین شده برای کشت پاییزه دوم در بهمن ماه صورت گرفته که شرایط آن از نظر تولید در هکتار 
نسبت به آبان ماه متفاوت است.وی اظهار داشت: وزارت نیرو طی سه سال اخیر با توجه به اینکه 
خشکسالی اتفاق افتاده و مخزن در سال قبل آن نیز شــرایط ذخیره خوبی نداشته، سعی کرده 
است حداقل برای انجام کشت های پاییزه دوم و امسال خوشبختانه برای اولین سال، رهاسازی 
آب را برای انجام کشت اول پاییزه انجام داده تا کشاورزان بتوانند با اطمینان خاطر از آب زاینده رود 
استفاده کنند و از نظر معیشــتی و تولید مشکل خاصی نداشــته باشند.سرپرست حوضه آبریز 
رودخانه زاینده رود و حوضه های جنوب غربی فلات بیان داشــت: در حال حاضر خروجی ســد 
حدود ۹۱ مترمکعب در ثانیه است که ابتدا شبکه رودشت و پایاب در سمت شرق مشروب خواهد 
شد و بر اساس یک برنامه کاملا دقیق، سایر شبکه ها مانند آبشــار و نکوآباد نیز بهره مند خواهند 
شد.الماسوندی، نوبت بعدی رهاسازی آب سد زاینده رود را براساس تقویم کشاورزی و نیاز آبی و 
منحی فرمان سد، حدود ۵ اسفند اعلام و خاطرنشان کرد: البته در این دوران باید امیدوار باشیم 
تا از نظر بارش های آبان تا اسفند شرایط خوبی رقم بخورد تا با ایجاد یک ذخیره خوب در مخزن 
بتوانیم در نوبت های تعیین شــده به اندازه کافی آب برای اراضی تامین کنیم و مشــکلی در این 
ارتباط نداشته باشیم.وی در پایان از همکاری مسئولان محلی و مدیران استان های چهارمحال و 

بختیاری و اصفهان در تهیه طرح جامع حوضه آبریز زاینده رود تشکر کرد.

معاون سازمان منابع طبیعی کشور: کاشت یک میلیارد نهال می تواند وضعیت گردوغبار را در سطح کشور  و اصفهان کاهش دهد

علیه بیابان زایی

معاون برنامه ریزی سازمان منابع طبیعی کشور گفت: تاکنون ۳۰۲ هزار 
هکتار از اراضی ملی کشور در حوزه وزارت جهاد کشاورزی برای نهضت 

ملی مسکن واگذار شده که اراضی منابع طبیعی بخشی از آن است.
مصطفی جلیلــی در گفت وگو با خبرنگار مهر در اصفهــان با بیان اینکه 
تاکنون حدود ۳۰۲ هزار هکتار از اراضی ملی حوزه وزارت جهاد کشاورزی 
در اختیار بخش نهضت ملی مسکن قرار گرفته که اراضی منابع طبیعی 
نیز بخشی از آن است، اظهار داشت: طرح نهضت ملی مسکن به وزارت 
راه و شهرســازی بازمی گردد ؛اما با توجه به قوانین موجود بیشــترین 
کمک را حوزه وزارت جهاد کشــاورزی داشته است.وی ادامه داد: طبق 
قانون اراضی که در محدوده شــهرها و اراضی ملی هســتند، در اختیار 
وزارت راه و شهرسازی قرار می گیرد که بتواند طرح نهضت ملی مسکن 

را اجرا کند.

برنامه امسال سازمان منابع طبیعی کشور برای استخدام نیرو
معاون برنامه ریزی، توســعه مدیریت و منابع انســانی سازمان منابع 
طبیعی کشور با اشاره به اینکه این ســازمان سال گذشته ۸۵۰ نفر نیرو 
اســتخدام کرد، ابراز داشــت: در حال حاضر مکاتبات و گزینش افراد 
برای ورود به ســازمان و ادارات کل شهرســتانی سراسر کشور در حال 

انجام است. جلیلی افزود: دولت در سال جاری برنامه دارد که در قالب 
طرح هایی چون طرح شهید زین الدین نیرو استخدام کند که افرادی که 
ثبت نام کردند و مدارک تحصیلی آنان مرتبط با حوزه منابع طبیعی باشد 
جذب سازمان منابع طبیعی کشور خواهند شد ضمن اینکه با سازمان 
امور استخدامی کشور نیز رایزنی شده تا از سهمیه جذب نشده سنوات 
گذشته، برای ورود نیروهای جدید استفاده کنیم.وی خاطرنشان کرد: 
سازمان منابع طبیعی کشور در کنار وظایف اصلی خود که حفظ مراتع و 
جنگل هاست در برنامه هفتم توسعه چهار کلان پروژه در دستور کار دارد 

که یکی از آنها آبخیزداری و آبخوان داری است.

پیش بینی اجرای 20 میلیون هکتار طرح آبخیزداری در برنامه هفتم
معاون برنامه ریزی، توسعه مدیریت و منابع انسانی سازمان منابع طبیعی 
کشور اضافه کرد: در راستای سیاســت های ابلاغی مقام معظم رهبری، 
در بخش آبخیزداری و آبخوان داری و آب اجرای عملیات در سطح چهار 
میلیون هکتار در سال در برنامه پنج ساله هفتم توسعه پیش بینی شده 
است.جلیلی افزود: طبق برنامه هفتم توسعه باید طی پنج سال ۲۰ میلیون 
هکتار عملیات آبخیزداری و آبخوان داری در کشور اجرا شود که اعتبارات آن 
در طول برنامه هفتم توسعه پیش بینی شده و امید است تخصیص یابد.

وی ابراز داشت: با توجه به مطالعاتی که در سطح کشور انجام شده اگر در 
این بخش اعتبارات بیشتری به سازمان منابع طبیعی داده شود، می توانیم 
سالانه در سطح هشت تا ۹ میلیون هکتار عملیات آبخیزداری اجرا کنیم و 

این مهم به تخصیص اعتبارات بستگی دارد.

احیای سالانه 50 میلیون هکتار مرتع در دستور کار است
معاون برنامه ریزی، توسعه مدیریت و منابع انسانی سازمان منابع طبیعی 
کشور با اشاره به اینکه یکی دیگر از برنامه های این سازمان طرح نهضت 
کاشــت یک میلیارد درخت است، اظهار داشت: ســال اول اجرای این 
طرح خوشبختانه با موفقیت انجام شد و بالغ بر ۲۵۰ میلیون اصله نهال 
تولید شده و عملیات کاشت آن در برخی استان هایی متناسب با اقلیم 
مناطق در حال اجراست.جلیلی با بیان اینکه احیا و نگهداری سالانه ۵۰ 
میلیون هکتار از مراتع کشور را در دستور کار داریم، افزود: در زمینه مقابله 
با بیابان زایی و گردوغبار با توجه به کانون هایی که وجود دارد، حدود ۲.۵ 
میلیون هکتار در سال برنامه ریزی شده که شامل اصفهان هم می شود.

وی ابراز داشت: امید است با اقداماتی که سازمان منابع طبیعی کشور در 
زمینه مقابله با بیابان زایی دارد که یکی از آن ها کاشــت یک میلیارد نهال 

است، بتوان وضعیت گردوغبار را در سطح کشور و اصفهان کاهش داد.

 مدیر امور زراعت سازمان جهاد کشاورزی اصفهان 
گفت: با توجه به شــرایط خشکســالی در اصفهان 
تغییر الگوی کشــت ضروری و نیازمند الگوسازی 

مناسب است.
پیمان فیروزنیا در گفت و گو بــا خبرنگار بازار اظهار 
کرد: این امیدواری وجود دارد که امســال با پیش 
بینی های انجام شده و باز شدن زاینده رود شاهد 
کشت پاییزه مناسب باشیم و مشکلات سال های 

قبل تکرار نشود.
وی با بیان اینکه اصفهان با شــرایط کم آبی روبه رو 
اســت و به همین خاطر جهاد کشاورزی از سال ها 
پیش به سمت تغییر الگوی کشت و فرهنگ سازی 
در این رابطه گام برداشته اســت، افزود: با توجه به 
خشکسالی های اصفهان و کمبود آب، تغییر الگوی 
کشت تا حدودی می تواند کمک کننده باشد، البته 
نباید فراموش کنیــم که اصفهان همچنان ســهم 
زیادی از تولید محصولات کشاورزی با کیفیت کشور 
را دارد و برای ادامه این روند نیازمند چاره اندیشی 

ورفع مشکلات آبی نیز هستیم.
مدیر امور زراعت سازمان جهاد کشاورزی اصفهان 

تاکید کرد: بر این اســاس باید همزمــان با تلاش 
برای کمک به کشت پاییزه و بهاره در زمان مناسب، 
پرداخت تسهیلات و طرح های تغییر الگوی کشت 
مدنظر باشــد و با روش های مختلف کشاورزان را 
تشویق کنیم که به ســمت این موضوع گام بردارند 
تا آب کمتــری نیز بــرای محصولات کشــاورزی 
مصرف شود.فیروزنیا تاکید کرد: به علت هزینه بر 
بودن تغییر الگوی کشــت سازمان جهاد کشاورزی 
تسهیلاتی را به کشــاورزان در راســتای حمایت از 
آنها پرداخت می کند؛ امــا با این وجود این موضوع 
همچنــان نیازمند فرهنــگ ســازی و همکاری و 

مشارکت کشاورزان است.

 مدیر امور زراعت سازمان جهاد کشاورزی اصفهان مطرح کرد:

امید به کشت پاییزه مناسب با بازگشایی زاینده رود

سوال  روز

دولت در سال جاری برنامه دارد که در قالب طرح هایی 
لدین نیرو استخدام کند که  چون طرح شهید زین ا
افرادی که ثبت نام کردند و مدارک تحصیلی آنان مرتبط 
با حوزه منابع طبیعی باشد جذب سازمان منابع طبیعی 

کشور خواهند شد

خانه های نهضت ملی مسکن؛ چشم انتظار تامین اراضی
به گفته مسئولان، تامین اراضی یکی از مهم ترین اولویت ها برای اجرا و تسریع در ساخت پروژه های 
نهضت ملی مسکن است که در حال حاضر برخی از دستگاه ها با وجود الزام قانونی اراضی مازاد خود 

را در اختیار این طرح قرار نمی دهند.
طبق قانون جهش تولید مسکن  دولت باید در راستای  خانه  دار کردن متقاضیان مسکن  اقداماتی 
را انجام می داد که در این حوزه  برنامه ساخت ۴ میلیون  واحد مسکونی مطرح شد؛ اما در این زمینه 
یکی از مهم ترین چالش ها مربوط  به حوزه تامین اراضی است که تاکنون دولت نتوانسته در برخی 
از شهرها اراضی مورد نیاز را تامین کند این در حالی است که طبق قانون باید تمامی دستگاه ها اراضی 
مازاد خود را در اختیار وزارت راه و شهرسازی برای اجرای پروژه های نهضت ملی مسکن قرار گیرد؛  
اما همچنان کم کاری برخی از دســتگاه ها از جمله وزارت علوم،  جهاد کشاورزی،  دانشکده های 
علوم پزشکی به چشم می خورد. با توجه به عدم تعادل در بازار مسکن و افزایش نرخ خرید و اجاره، 
ضرورت داشت تا دولت برای تامین سرپناه مردم به ساخت واحدهای مسکونی با زیرساخت های 
رفاهی در چارچوب قوانین و مقررات اقدام کند؛ اما برای اجرایی شدن این برنامه با مشکلاتی از جمله 
تامین زمین و پرداخت تسهیلات نهضت ملی مسکن توسط بانک ها روبه رو است که بخشی از آنها 
برطرف شده ولی هنوز شاهد کم کاری بسیاری از دســتگاه ها در این حوزه هستیم .در همین رابطه 
مهرداد بذرپاش، وزیر راه و شهرسازی گفت: تامین زمین در میزان هکتار بالا، کار بزرگی است و در 
هشت سال گذشته پروژه های زیادی معطل مانده بودند. در انتخاب ۵۰ هزار هکتار زمین حدود ۲۳ 
هزار قطعه زمین به دلیل نامناسب بودن برای مسکن رد شدند. هر زمینی که آماده احداث عملیات 
مسکن شود برای دولت ۲ میلیارد ریال هزینه دارد این مبلغ را ضرب کنید در تعداد زمین هایی که 
برای مسکن آماده می شود تا میزان سرمایه گذاری دولت در حوزه مسکن را متوجه شوید. همچنین 
در همین رابطه  ارسلان مالکی، رییس سازمان ملی زمین و مســکن  به باشگاه خبرنگاران جوان 
گفت: ۵ هزار و ۵۰۰ هکتار زمین مازاد دولتی پس از صدور سند، در اختیار طرح نهضت ملی مسکن 
قرار گرفته است همچنین  حدود ۲۳ هزار هکتار هم در مراحل مختلف الحاق از مرحله اخذ استعلام 
تا  کارگروه امور زیربنایی و شورای عالی شهرســازی و معماری قرار دارد. منتظر هستیم تا این ۲۳ 
هزار هکتار زمین هم الحاق شود تا بخش زیادی از کمبود زمین برای ساخت مسکن جبران شود. 
مالکی با بیان اینکه  سطح کشور بیش از ۵۱ هزار هکتار زمین برای طرح نهضت ملی مسکن تامین 
شده است،  گفت: از این میزان ۳۵ هزار هکتار زمین در محدوده های شهری قطعی شده و بیش از 
۱۶ هزار هکتار شهرک مصوب شده،  تاکنون ۱۸ شهرک مصوب شده و مابقی در مراحل تصویب است.

در ادامه هم حسین جنتی، مدیرکل راه وشهرسازی استان تهران  به باشگاه خبرنگاران جوان گفت: 
در حال حاضر در بسیاری از شهرهای جدید  تهران مشــکل کمبود مشکل زمین را داریم که  همین 
امر باعث شده که در برخی از شهرها سراغ الحاق اراضی برویم. در حال حاضر مشکل کمبود زمین 
در بسیاری مناطق وجود دارد و اگر این مشکل حل شود ما شاهد تسریع در روند اجرای پروژه های 

نهضت ملی مسکن خواهیم بود.
وی افزود: در حال حاضر برخی دستگاه ها در تخصیص اراضی مازاد خود همکاری لازم را ندارند و تا 
به امروز تمامی پروژه ها در اراضی خود وزارت راه و شهرسازی ساخته شده است  .  برخی از دستگاه 
ها از جمله جهاد کشاورزی،  وزارت علوم،  دانشــکده های پزشکی و حتی بخش خصوصی اراضی 
مازاد خود را در اختیار ما قرار نداده اند. بســیاری از این دستگاه ها می توانستند واحدهایی را برای 

کارکنان خود در قالب تفاهم نامه های منعقد شده بسازند.
 رضایی کوچی، رییس کمیسیون عمران مجلس گفت: یکی از علت های کند پیش رفتن پروژه عدم 
تخصیص اراضی از سوی دستگاه هاست که مجلس هم به این روند کم کاری ورود کرده و امیدواریم 
با همکاری تمامی دستگاه ها شاهد تسریع در اجرای پروژه ها باشیم. واگذاری اراضی خود باعث 
می شود که روند ساخت پروژه ها تسریع شود و دیگر سازندگان معطل نباشند همچنین می توان در 
بسیاری از شهرها با تخصیص اراضی به متقاضیان شاهد ساخت تدریجی و ویلایی پروژه ها باشیم 

که هم زمان ساخت کوتاه تر شده و هم سرعت اجرای پروژه ها افزایش می یابد.

اخبار

گزارش

مدیرکل حسابرسی سازمان امور مالیاتی گفت: اگر شخص نسبت به پرداخت مالیات بی توجهی کند، خانه خالی شناسایی شده ممنوع المعامله خواهد شد.شاهین 
مستوفی، مدیرکل دفتر حسابرسی ســازمان امور مالیاتی در برنامه فرامتن در خصوص اخذ مالیات از خانه های خالی اظهار کرد: قانون خانه های خالی از سال های 
پیش مطرح شده بود، اما به دلیل موانعی اجرایی نمی شد، که در نهایت مجلس بعد از گذشت چند سال این قانون را برای بهبود وضعیت بازار مسکن تصویب کرد.وی 
افزود: شناسایی خانه های خالی صرفا از طریق سامانه املاک و اسکان امکان پذیر است و وزارت راه و شهرسازی در سال ۱۴۰۰ این سامانه را عملیاتی کرد و بر اساس این 
اطلاعات شناسایی خانه های خالی امکان پذیر شد. سازمان امور مالیاتی بر اساس همین اطلاعات اقدام به اخذ مالیات از مالکان خواهد کرد و در صورت عدم پرداخت 
طی دو ماه مطالبه گری می کند. مستوفی تاکید کرد: در اردیبهشت ماه سال ۱۴۰۰ سامانه املاک و اسکان راه اندازی شد و ظرف دو ماه باید تمامی مالکان نسبت به ثبت 
نام اقدام می کردند و از آن تاریخ به بعد هر مالکی ثبت نام نکرده باشد ملک آن به عنوان خانه خالی محسوب می شود. برای سال ۱۴۰۰  در ابتدا وزارت راه و شهرسازی  
۵۹۰ هزار ملک را به عنوان  خانه را اعلام کرد که بعد از محاسبه مالیاتی و شناسایی  از طریق پیامک تعداد واحدها به ۵۱۰  هزار ملک در خرداد ماه سال ۱۴۰۰  رسید؛ اما بعد 
از ارسال  پیامک از سوی سازمان امور مالیاتی  به عنوان خانه خالی مالکان  اقدام به اعتراض کردند. مستوفی  بیان کرد: وزارت راه وشهرسازی  برای خانه های خالی سه 
مرحله حذفیات داشته که در نهایت  ۶۴ هزار واحد برای سال  ۱۴۰۰ شناسایی شد که مالیات اخذ شده حدود ۸ میلیارد تومان بوده است. مالیات پیش بینی شده  برای 

۵۱۰ هزار واحد مسکونی که در ابتدا شناسایی شده بود ۵ هزار و ۴۰۰ میلیارد تومان بود که در نهایت از این تعداد ۶۴ هزار واحد به عنوان خانه خالی قطعی شناسایی شد.

ممنوع المعامله شدن خانه های خالی از سکنه در صورت عدم پرداخت مالیات

جلوگیری ازفعالیت 
کارگاه تولید نسکافه با 
نشان جعلی در اصفهان

کارگاه تولید نســکافه با نشان جعلی 
در اصفهــان مهر و موم شــد.  فرمانده 
انتظامی اســتان اصفهان گفت: در پی 
دریافت خبری مبنی بر تولید نسکافه 
با جعل سیب سلامت و برند دو شرکت 
معروف در یکی از کارگاه های حاشــیه 
شهرستان، موضوع در دستور کار پلیس 

قرار گرفت. 

عکس خبر

استانداردهای ۸5 گانه 
خودرویی به کجا رسید؟

رییس سازمان ملی استاندارد با اشاره به تهیه 
تقویم برای اجــرای اســتانداردهای ۸۵ گانه 
گفت: تلاش ما این اســت که خودروهایی که 
در شرف اجرای کامل اســتانداردها هستند، تا 
پایان ســال به این هدف برسند.مهدی اسلام 
پناه در گفت وگو با ایســنا، دربــاره جدیدترین 
وضعیت اجرای استانداردهای ۸۵ گانه، اظهار 
کرد: در مصوبه شــورای عالی استاندارد مقرر 
شد رییس ســازمان ملی اســتاندارد و وزارت 
صمت تقویم اجرای اســتانداردها را تهیه کنند 
و در این تقویم اشاره شــده که بازه های زمانی 
طراحی شود که در این راســتا برنامه ریزی ها 
انجام شده است.به گفته وی، گروه های زیادی 
از خودروها شــامل این موضوع می شوند که 
تعدادی از آن ها در حال حاضر اســتانداردهای 
۸۵گانه را پاس می کننــد و برخی هم در حال 
برنامه ریزی با همکاری وزارت صمت هستند تا 
برای اجرای کامل آن ها اقدام کنند.اسلام پناه با 
بیان اینکه مصوبه مربوط به زمان بندی اجرای 
اســتانداردهای ۸۵ گانه دارای چهار بند بوده، 
تصریح کرد: تلاش ما این است که خودروهایی 
که در شرف اجرای کامل استانداردها هستند، تا 
پایان سال به این هدف برسند. البته خودروهای 
کار، سواری، ســنگین و ...دســته بندی های 
متفاوت دارند و برای اجرای استانداردهای ۸۵ 
گانه برای آن ها به صورت جداگانه با همکاری 
وزیر صمت برنامه ریزی شــده اســت.گفتنی 
است؛ اسفند سال ۱۳۹۵ سازمان ملی استاندارد 
ایران از افزایش تعداد استانداردهای خودرویی 
از ۵۵ به ۸۵ مورد خبر داد و مقرر شد که تا دی 
ماه سال ۱۳۹۷، تعداد استانداردهای اجباری 
خودروهای سواری به ۸۵ مورد افزایش یابد. 
اما فروردیــن ۱۴۰۰ شــریعتی، رییس وقت 
ســازمان ملی اســتاندارد، از تعلیــق ۹ مورد 
استانداردهای ۸۵ گانه به دلیل مشکلات ناشی 
از تحریم ها خبر داد. تاکنون تولید خودروهای 
پراید، تیبا، ساینا، پژو glx ۴۰۵ و slx و سمند به 
دلیل ناتوانی در رعایت استانداردهای ۸۵ گانه 
و همچنیــن نبود امکان ارتقــای کیفیت آن ها 

متوقف شده اند.
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ایران؛ شاخص ترین کشور دنیا در حوزه گردشگری مذهبی تشیع

گردشگری مذهبی، تجربه آزموده برای رونق اقتصادی
گردشگری مذهبی یکی از پرمخاطب ترین انواع گردشگری در دنیاست که در کشور ما از رونق ویژه ای برخوردار 
است، اما با رعایت استانداردها و الزامات و از سویی توجه به نیاز گردشگران داخلی و خارجی، می توان از این 
فرصت ویژه بهره برداری بهتری داشت.به گزارش خبرگزاری ایمنا، صنعت گردشگری شامل بخش های مختلفی 
است که یکی از مهم ترین آن ها »گردشگری مذهبی« به حساب می آید؛ تمامی ادیان و مذاهب در سراسر جهان 
اماکن، آثار، سنت ها و مراسم های مذهبی مختلفی دارند که به یکی از جاذبه های مهم گردشگری آن منطقه 
تبدیل شده و سالانه تعداد افراد قابل توجهی به تماشــای آن می روند که در این میان دین اسلام و مسلمانان 

نقش بسزایی در این شاخه از گردشگری دارند.
مراسم حج، زیارت اماکن مقدس و وجود مراسم های عزاداری یا جشن های مذهبی مسلمانان از بزرگ ترین 
رویدادهای گردشگری مذهبی در جهان به شمار می روند و بر همین اساس در کشور ایران نیز به دلیل پیشینه 
مذهبی که دارد، این سبک از گردشگری رواج بسیاری دارد؛ شهرهای مشهد و قم به ترتیب شلوغ ترین شهرهای 
توریستی - مذهبی ایران تلقی می شوند که سالانه میلیون ها زائر داخلی و خارجی را میزبانی می کنند، علاوه 
بر این در سراســر ایران بیش از ۱۰ هزار مقبره امامزاده وجود دارد که استان فارس، مازندران و گیلان به ترتیب 
در رتبه های اول تا سوم قرار دارند علاوه بر اماکن مقدس و آثار تاریخی مذهبی، در ایران آیین ها و مراسم های 
مذهبی بســیار زیادی وجود دارد که هرکدام از آن ها می تواند خیل عظیمی از گردشــگران مذهبی را به ایران 
بکشاند، برای مثال مراسم های عزاداری امام حســین )ع( در ایام ماه محرم و صفر مانند زنجیر زنی، سینه 
زنی، شبیه خوانی یا مراسم قالی شویی مشــهد اردهال می توانند در برنامه های سفر گردشگران مذهبی قرار 
گیرند.بر اســاس بولتن خبری معاونت گردشــگری وزارت میراث فرهنگی، گردشــگری و صنایع دستی در 
اردیبهشت ۱۴۰۲، در سال ۱۴۰۱ تعداد گردشگران ورودی به ایران چهار میلیون و ۲۳۰ هزار و ۵۶۸ نفر بوده است. 
بنا بر اعلام مدیر روابط عمومی فرودگاه بین المللی شــهید هاشمی نژاد مشــهد در سال ۱۴۰۱ سهم پروازهای 
داخلی بیش از ۴۴ هزار و ۱۴۱ پرواز بوده که در این بازه زمانی پنج میلیون و ۹۷۵ هزار مســافر داخلی جابه جا 
شــده اند، همچنین در ســال ۱۴۰۱ بیش از ۱۰ هزار و ۲۹۲ پرواز خارجی در فرودگاه مشهد نشست و برخاست 
 داشته است.از سویی در قم و طی۹ ماهه نخست سال ۱۴۰۱ نیز ۶ هزار و ۲۰۰ گردشگر غیرمسلمان که بیشترین

 تعداد از ۱۰ کشور اسپانیا، ایتالیا، لهســتان، آلمان، هلند، روسیه، فرانســه، یونان، سوئیس و جمهوری چک 
بوده اند وارد حرم حضرت معصومه )س( شده و ۴۸ هزار نفر مسلمان غیرایرانی نیز در این بازه زمانی از حرم 

زیارت کرده اند.
 ســید مصطفی فاطمی، مدیــرکل دفتر توســعه گردشــگری داخلی وزارت میــراث فرهنگی، گردشــگری 
و صنایع دستی در توضیح گردشگری مذهبی به خبرنگار ایمنا اظهار می کند: سفرهای ایرانی تلفیقی هستند، 
یعنی افراد ممکن است به قصد زیارت به شهری بروند؛ اما در کنار آن به تفریح نیز بپردازند.وی با تاکید بر اینکه 
در عمده شهرهای زیارتی و ســیاحتی رونق اقتصادی بر حول زیارت و گردشگری پیش می رود، می افزاید: در 
زمینه گردشــگری مذهبی نواقص و کمبودهایی در تعداد هواپیما، قطار، خودروهای همگانی، جاده، ساخت 
هتل، فرودگاه و ترمینال های مسافرتی وجود دارد و از آنجایی که جمعیت کشور رو به رشد است، این ضعف ها 
 در ســال های اخیر خود را بیشتر نشــان می دهند.مدیرکل دفتر توســعه گردشــگری داخلی وزارت میراث

 فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی تاکید می کند: ایران در حوزه گردشــگری مذهبی تشیع، شاخص ترین 
کشور دنیا محسوب می شود چراکه اماکن مذهبی زیادی در کنار اماکن مذهبی ادیان دیگر قرار دارند، در این 
راستا برگزاری رویدادهای مذهبی کنار زیارتگاه ها و اماکن متبرکه می توانند جذب گردشگر بهتری مانند رویداد 

اربعین داشته باشند.

فرصت ویژه گردشگری مذهبی برای به حرکت درآوردن چرخ اقتصاد کشور
فاطمی خاطرنشان می کند: همچنین دیدار با علما و بزرگان دینی می تواند یکی دیگر از موضوعاتی باشد که مورد 
توجه گردشگران مذهبی قرار گیرد.مدیرکل دفتر توسعه گردشگری داخلی وزارت میراث فرهنگی، گردشگری 
و صنایع دستی با اشــاره به فعالیت تورگردانان در حوزه گردشــگری مذهبی توضیح می دهد: تعداد بسیاری 
از تورگردان ها در حوزه گردشگری معنوی فعال هستند، چراکه گردشــگری مذهبی به لحاظ وجود دستگاه و 
نهادهای متعدد متولی از جمله سازمان تبلیغات اســلامی، اوقاف، حج و زیارت و نظایر آن مورد توجه است.

فاطمی با بیان اینکه نتوانسته ایم کشورهای شیعی همسایه را با رویدادهای خود آشنا کنیم، ادامه می دهد: ما 
به عنوان یک کشور شیعه در دنیا شناخته شده هستیم، اما نتوانستیم بر رویدادهای گردشگری مذهبی و معرفی 

و آگاه بخشی درست آن ها به ادیان مختلف جذب گردشگر داشته باشیم.

گردشگری دینی، موتور محرک صنعت است
حجت الاسلام سید مصطفی میرفندرسکی، کارشناس گردشگری مذهبی نیز با اشاره به ظرفیت های موجود 
کشور در حوزه گردشگری مذهبی اظهار می کند: از نظر زیرساخت های گردشگری دینی در کشور ظرفیت های 

فراوانی وجود دارد چرا که از گذشته تا کنون ایران مهد ادیان و اقلیت های مختلف بوده است.
وی با تاکید بر اینکه تمام زیرساخت ها در تعامل با یک رویکرد کلان گردشگری، با گردشگری معنوی گره خورده 
است، می افزاید: شاهدیم که در زمینه آینده پژوهی گردشگری، محصولات گردشگری به سمت تحول آفرینی 
می روند و به نوعی رویکرد آن ها تحول آفرین است.این کارشناس گردشگری مذهبی با یادآوری اینکه علاوه بر 
ظرفیت اسلامی، مذهبی و شیعی کشور که از زمینه های گردشگری مذهبی و زیارت محسوب می شوند، کشور 
ما در زمینه گردشگری دینی نیز از ظرفیت و شرایط منحصر به فردی برخوردار است، تصریح می کند: گردشگری 
دینی در بیشتر کشورها موتور محرک کل صنعت محسوب می شود و در این راستا با تولید محصولات گردشگری 
دینی می توانیم چرخه اقتصادی صنعت گردشگری در جامعه به حرکت در بیاوریم.میرفندرسکی با بیان اینکه 
با رعایت استانداردهای صنعت گردشــگری می توانیم به عنوان مقصد گردشــگری دینی، چرخه اقتصادی و 
فرهنگی را به حرکت درآوریم، خاطرنشان می کند: محصولات گردشــگری دینی می توانند بهره فرهنگی، کار 
آفرین، اشتغال زا و درآمدزایی را برای جوامع مختلف داشته باشند.وی تصریح کرد: از ظرفیت بزرگ گردشگری 
دینی غافل شدیم، چراکه گردشگری دینی را به سمتی سوق دادیم که با مبانی ایدئولوژیک گردشگری زیارت 
همسو بوده است.از آنجایی که از حوزه گردشگری دینی فهم صحیح و دقیقی شکل نگرفته، محصولات مناسبی 
هم برای آن تولید نشده است.این کارشناس گردشــگری مذهبی با بیان اینکه تمام آژانس های بند الف در 
حوزه گردشگری مذهبی فعالیت زیارتی دارند که این نشان دهنده ظرفیت زیارتی کشور است، ادامه می دهد: 
گردشگری زیارتی با گردشگری مذهبی متفاوت است؛ چراکه گردشگری مذهبی پکیج تکمیل شده گردشگری 
زیارت است.میرفندرسکی با تاکید بر اینکه باید از فهم گردشگری دینی در دنیا آگاه شویم تا بتوانیم محصولات 
خوبی ارائه دهیم، می گوید: کشوری که چرخه صنعت گردشــگری آن به وضعیت پایدار نرسیده، نمی تواند به 
صورت ناگهانی سنخ گردشگری تولید کند چراکه باید ببینیم دنیا در صنعت گردشگری چه مسیری را رفته، آن 
را یاد بگیریم، بومی سازی و پیاده کنیم و بعد از آن گفتمان سازی انجام دهیم.وی با بیان اینکه در دنیای امروز 
پکیج، سایت و مسیرهای گردشگری دینی زیادی وجود دارند؛ اما برخلاف داشتن تمام این ظرفیت ها، آمایش 
سرزمینی کامل و جامع که بتوانیم به عنوان منبع اســتفاده کنیم نداریم، خاطرنشان می کند: پس از آمایش 
سرزمین باید مخاطبین گردشگری دینی را توسعه دهیم؛ چراکه مخاطبان گردشگری دینی تنها به زیارت و دین 

باوری منحصر نمی شوندو گاهی مخاطبان غیر دینی نیز مخاطب آن مقصد می شوند.این کارشناس گردشگری 
مذهبی با تاکید بر اینکه تعاریف دقیق از یک محصول گردشــگری می تواند آن را زنــده کند چراکه با تعارف و 
مفاهیم کلی نمی توانیم محصول گردشگری آماده کنیم، اضافه می کند: محصول گردشگری از خلال تعاریفی 
بیرون می آید که کامل، دقیق و از خطوط قرمز، جامعیت و مانعیت برخوردار باشد.میرفندرسکی خاطرنشان 
می کند: در این مسیر از آنجایی که نتوانستیم از فضای مجازی و اینترنت به خوبی استفاده کنیم و در معرض 

مخاطب خود نیستیم بر همین اساس باید تلاش کنیم در جایی قرار بگیریم که در معرض مخاطبان باشیم.

لزوم ارتباط گیری اماکن مذهبی با آژانس های مسافرتی
همچنین حسین کمال الدین، کارشناس و عضو کارگروه گردشــگری اظهار می کند: روساخت مهم ترین نیاز 
در حوزه گردشگری اســت؛ چراکه ما در زمینه نرم افزاری و موضوعاتی از این دست، نسبت به زیر ساخت ها با 
مشکلاتی مواجه هستیم.وی ادامه می دهد: امروزه گردشگران غیر مسلمانی وجود دارند که علاقه مند به بازدید 
از اماکن مذهبی هستند؛ اما از آنجایی که با مشکلاتی از قبیل عدم دسترسی کافی، راحت نبودن هماهنگی ها 
و… رو به رو هستیم نمی توانیم این کار را انجام دهیم در این راستا باید ارگانی وجود داشته باشد که توانایی و 
قدرت هماهنگی این موارد را داشته باشد.این کارشناس گردشگری مذهبی خاطرنشان می کند: متولیان در 
جذب گردشگر موثر هستند، در همین راستا گاهی متولی اماکن گردشــگری، گاهی آژانس ها و گاهی وزارت 
گردشگری به حساب می آیند.کمال الدین با تاکید بر اینکه زمانی که مراکز مذهبی متولی کار باشند باید با مراکز 
مذهبی سایر کشورها و ادیان ارتباط تنگاتنگ برقرار کنند، می گوید: مراکز مذهبی برای اینکه دیده شوند و در 
میدان قرار گیرند باید به آژانس ها اطمینان کنند و با آن ها همکاری داشته باشند چراکه آژانس ها در ارتباط گیری 
و حل مســائل موفق عمل می کنند.وی با اشــاره به اینکه از دیگر اشکالات ما این اســت که در زمینه فضای 
مجازی ضعیف هستیم، ادامه می دهد: وزارت گردشگری می تواند با اســتفاده از جلسات و ارتباطات دولتی 
 بین ملت ها، از کشــورهای مذهبی برای بازدید راهنماها دعوت کند و در رونق بخشی هرچه بهتر این موضوع

 موثر باشد.
این کارشناس گردشــگری مذهبی تصریح می کند: افراد بومی اماکن گردشــگری از اینکه به عنوان راهنمای 
گردشگری مشغول به فعالیت شــوند اســتقبال می کنند، از این رو مراکز مذهبی و گردشگری باید همکاری 
لازم را برای پیشرفت در این زمینه را داشته باشند.کمال الدین با بیان اینکه ارزانی خدمات از دغدغه های مهم 
محسوب می شود، می افزاید: برای اینکه این گردشــگری مذهبی را فعال کنیم و آن را جا بیندازیم باید مراکز 

مناسب، شایسته و ارزانی را داشته باشیم تا بتوانیم خدمات ارزان قیمتی را ارائه دهیم.

از حفاری غیر مجاز در کنار مسجد تاریخی سید اصفهان جلوگیری شد.علی 
بابایی، فرمانده یگان حفاظت میراث فرهنگی اســتان اصفهان با اشــاره به 
حفاری غیرمجاز به قصد دســت یابی به دفینه توسط افرادی ناشناس که در 
کنار بنای تاریخی و ثبت ملی مسجد ســید اصفهان انجام شده بود، گفت: 
با هوشیاری یگان حفاظت میراث فرهنگی اســتان اصفهان، پس از حضور 
در محل وقوع جــرم، متخلفان اقدام به فرار کــرده و ادوات حفاری توقیف 
شــد و شناســایی افراد متخلف به منظور ارائه به دســتگاه قضایی استان 
 با همــکاری نیروی انتظامی در دســتور کار یگان حفاظت اســتان اصفهان 

قرار گرفته است.
مسجد ســید اصفهان از مســاجد بزرگ و از بنا های تاریخی دوره قاجار در 
شهر اصفهان اســت این مســجد که به نام بنیان گذار آن ســید محمدباقر 
 شــفتی شــهرت دارد، در ســال ۱۲۴۰ق در محلــه بیدآبــاد اصفهــان بنا

 نهاده شد.
این مســجد تاریخــی دارای تزئینــات و ویژگی های متعــدد معماری در 
شبستان ها، گنبدها، محراب، ایوان، گلدسته، کتیبه ها و کاشی کاری هاست. 
چهار وقف نامه برای مسجد، بین سال های ۱۲۶۲ق تا ۱۲۷۳ق نگاشته شده و 
همه مکان های مسجد برای موارد خاص وقف شده است. مقبره سید شفتی 

و فرزندان او در این مسجد قرار دارد.

رییس اداره میراث فرهنگی گردشگری و صنایع دستی شهرستان شاهین شهر 
و میمه استان اصفهان گفت: اثر ثبت شده جهانی »کاروانسرای شیخعلی خان« 
واقع در روستای جهادآباد از طرف میراث فرهنگی برای مرمت و بهره برداری به 
سرمایه گذار بخش خصوصی واگذار شده است.جواد چهرازی در گفت و گو با 
ایرنا افزود: مرمت کاروانسرای شیخعلی خان هنوز شروع نشده و طرح آن در 
مراحل بررسی و تصویب است.وی گفت: کاروانسراهای شیخعلی خان و گز از 
شهرستان شاهین شهر و میمه اخیر به همراه ۵۲ کاروانسرای دیگر ایران در چهل 
و پنجمین نشست کمیته میراث جهانی یونسکو ثبت شدند و از این رو مرمت و 
حفاظت آنها در اولویت کاری ما قرار دارد.کاروانسرای شیخ علی خان را با نام چاله 
سیاه هم می شناسند؛ سبک آن چهار ایوانه است و در زمان شاه سلیمان صفوی 
بیشتر برای پذیرایی و اقامت مهمانان خارجی ساخته شده است.کاروانسرای 
گز نیز در شــهری به همین نام و در شــمال اصفهان قرار دارد. این کاروانسرای 
چهار ایوانه و چهار برجه در زمان شــاه عباس اول ساخته است.چهرازی افزود: 
کاروانسرای گز از طریق صندوق احیای آثار تاریخی به بخش خصوصی واگذار 
شده و در حال مرمت است ؛ این کاروانســرا برای کاربری گردشگری و تبدیل 
به کاربری اقامتی و پذیرایی به بخش خصوصی واگذار شــده است.چهرازی 
یادآور شد: میراث فرهنگی املاک تحت اختیار خود را مدت دار به سرمایه گذار 
خصوصی واگذار می کند تا زیر نظارت این نهاد مرمت و از آن بهره برداری کند و در 
آینده سرمایه گذار با تمام شدن مهلت قرار داد ، اثر را به میراث فرهنگی واگذار یا 

مجدد قرارداد را تمدید می کند.چهرازی تاکید کرد: میراث فرهنگی آثار را به جهت 
احیا ، حفظ و حراست به بهره برداران می سپارد و هدف حفظ بنای تاریخی است.

وی یادآور شد: این شهرستان علاوه بر کاروانسراهای گز و شیخعلی خان، قنات 
وزوان و مزدآباد را هم در فهرست آثار جهانی دارد و در مجموع دارای چهار اثر ثبت 
جهانی است.شهرستان شاهین شهر و میمه با حدود ۳۰۰ هزار نفر جمعیت در ۲۰ 
کیلومتری شمال اصفهان است.این شهرستان حدود ۵۰ اثر تاریخی ثبت ملی 
شــده، چهار اثر ثبت جهانی ) ۲ قنات وزوان و مزدآباد و ۲ کاروانسرای »گز« و 
»شیخعلی خان«( و ۱۱ اثر میراث ناملموس مانند گویش وزوان و دانش کاشت، 

داشت و برداشت خربزه گرگاب دارد.

فرمانده یگان حفاظت میراث فرهنگی استان خبر داد:

جلوگیری از حفاری غیرمجاز در کنار مسجد تاریخی سید اصفهان
برای بهره برداری و مرمت؛

اثر جهانی »کاروانسرای شیخعلی خان « اصفهان به بخش خصوصی واگذار شد

مفاد آراء
8/205 آگهي مــاده 3 قانون و ماده 13 آيين نامه قانون تعييــن تکليف وضعيت ثبتي و 

اراضي و ساختمان هاي فاقد سند رسمي
برابر رای شــماره 2737   و 2738  مورخ 1402/7/24 هيات اول موضوع قانون تعيين 
تکليف وضعيت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه 
ثبت ملک جنوب اصفهــان تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضــی، مالکيت  خانم الهه 
دلشاد  دستجردی  به شناسنامه شماره 3489 کدملی 1292744693  صادره اصفهان 
فرزند محمد حسن در سه دانگ مشاع از ششــدانگ يکباب خانه  به مساحت 113/20 
متر مربع  پلاک شــماره 4193  اصلی واقع در اصفهان بخش 5 حوزه ثبت ملک جنوب 
اصفهان و مالکيت آقای مجتبی صفريان دستجردی به شناسنامه شماره 2581 کدملی 
1289058245 صادره اصفهان فرزند تقی در ســه دانگ مشــاع از ششدانگ يکباب 
خانه به مســاحت 113/20 متر مربع  پلاک شماره 4193 اصلی واقع در اصفهان بخش 
5 حوزه ثبت ملک جنوب اصفهان که مقداری از مالکيت مجتبی صفريان دســتجردی 
 در مورد تقاضا در ازای ســهم الارث نامبرده از مرحوم پدرش: تقی صفريان دستجردی

 )مالک رســمی( و مقداری نيز در ازای مالکيت رسمی مشــاعی بنام مجتبی صفريان 
دستجردی و الهه دلشاد دستجردی می باشــد و با توجه به موارد فوق الذکر  و نيز فرم 
درخواست صدور سند مالکيت  متقاضيان، سهم هر يک از متقاضيان )مجتبی صفريان 

دستجردی و الهه دلشاد دستجردی(  بصورت بالسويه می باشد. 
لذا به منظور اطلاع عمومی مراتــب در دو نوبت به فاصله 15 روز آ گهی می شــود در 
 صورتی که اشخاص نســبت به صدور ســند مالکيت متقاضی اعتراضی داشته باشند

 می توانند از تاريخ انتشار اولين  آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به اين اداره تسليم 
و پس از اخذ رســيد، ظرف مدت يک ماه از تاريخ تسليم اعتراض، دادخواست خود را به 
مراجع قضايی تقديم نمايند. بديهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول 

اعتراض طبق مقررات سند مالکيت صادر خواهد شد. 
تاريخ انتشار نوبت اول: 1402/08/09              

 تاريخ انتشار نوبت دوم: 1402/08/24
م الف: 1594612  مهدي شبان رئيس ثبت اسناد و املاک جنوب اصفهان

مفاد آراء
8/206 آگهي مــاده 3 قانون و ماده 13 آيين نامه قانون تعييــن تکليف وضعيت ثبتي و 

اراضي و ساختمان هاي فاقد سند رسمي
برابر رای شــماره 2679 مورخ 1402/7/20 هيات اول موضوع قانــون تعيين تکليف 
وضعيت ثبتی اراضی و ســاختمانهای فاقد ســند رسمی مســتقر در واحد ثبتی حوزه 
ثبت ملک جنوب اصفهان تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی، مالکيت خانم ســميه 
ميرزائی دورکی به شناسنامه شــماره 1549 کدملی 4689480249  صادره فرزند سيد 
اسداله در ششــدانگ يک قطعه زمين مزروعی با کاربری کشــاورزی )با توجه به نامه 
اداره جهاد کشاورزی( به مســاحت 528/45 متر مربع  پلاک شماره 4668  اصلی واقع 
در اصفهان بخش 5 حوزه ثبت ملک جنوب اصفهــان به موجب دو فقره بيع نامه عادی 
مورخ 1401/3/23 ) 232 متر و 294 متر( از طرف آقايان سيد اکبر و سيد حسن هاشمی 
)سهم الارث خودشان از مرحوم پدرشان: سيد محمد علی هاشمی دنبه: مالک رسمی( 
خريداری گرديده است و متقاضی نيز به موجب يک فقره استشهاديه محلی که به تاييد 
شهود محلی رسيده است اعلام داشــته به ورثه مالک رسمی )سيد محمد علی هاشمی 

دنبه(  دسترسی ندارد. 
لذا به منظور اطلاع عمومی مراتــب در دو نوبت به فاصله 15 روز آ گهی می شــود در 
صورتی که اشخاص نسبت به صدور ســند مالکيت متقاضی اعتراضی داشته باشند می 
توانند از تاريخ انتشــار اولين  آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به اين اداره تسليم و 
پس از اخذ رسيد، ظرف مدت يک ماه از تاريخ تســليم اعتراض، دادخواست خود را به 

مراجع قضايی تقديم نمايند. بديهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول 
اعتراض طبق مقررات سند مالکيت صادر خواهد شد. 

تاريخ انتشار نوبت اول: 1402/08/09              
 تاريخ انتشار نوبت دوم: 1402/08/24

م الف: 1594491  مهدي شبان رئيس ثبت اسناد و املاک جنوب اصفهان
مفاد آراء

8/207 آگهي مــاده 3 قانون و ماده 13 آيين نامه قانون تعييــن تکليف وضعيت ثبتي و 
اراضي و ساختمان هاي فاقد سند رسمي

- برابر رای شــماره 2647 مورخ 1402/7/17 هيات اول موضوع قانون تعيين تکليف 
وضعيت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مســتقر در واحد ثبتی حوزه ثبت 
ملک جنوب اصفهــان تصرفات مالکانه بلامعــارض متقاضی، مالکيت آقای حســن 
ايزدی  به شناسنامه شــماره 9 کدملی 1288651686  صادره اصفهان فرزند اسداله در 
ششدانگ يک قطعه زمين کشاورزی با کاربری کشــاورزی )با توجه به نامه اداره جهاد 
کشاورزی(  به مساحت 455/78 متر مربع  پلاک شماره 4786  اصلی واقع در اصفهان 
بخش 5 حوزه ثبت ملک جنوب اصفهان  در ازای مالکيت رســمی مشاعی اوليه مفروز 

ثبتی گرديده است.
- برابر رای شــماره 2567 مورخ 1402/7/10 هيات اول موضوع قانون تعيين تکليف 
وضعيت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مســتقر در واحد ثبتی حوزه ثبت 
ملک جنــوب اصفهان تصرفات مالکانــه بلامعارض متقاضی، مالکيــت خانم صديقه 
لطفی به شناسنامه شــماره 16520 کدملی 1282634488  صادره اصفهان فرزند رضا 
در ششدانگ يکباب خانه به مساحت 280/64 متر مربع مفروزی از پلاک شماره 4786  
اصلی واقع در اصفهان بخش 5 حوزه ثبت ملک جنوب اصفهان  مع الواسطه و به موجب 
بيع نامه عادی از طرف ســيد مهدی هاشمی )مالک رســمی( خريداری گرديده است 

ومتقاضی نيز به موجب يک فقره استشهاديه محلی که به تاييد شهود محلی رسيده است 
اعلام داشته به مالک رسمی دسترسی ندارد.

- برابر رای شــماره 2332 مورخ 1402/6/28 هيات اول موضوع قانون تعيين تکليف 
وضعيت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مســتقر در واحد ثبتی حوزه ثبت 
ملک جنوب اصفهــان تصرفات مالکانه بلامعــارض متقاضی، مالکيت آقای حســن 
ايزدی به شناسنامه شــماره 9 کدملی 1288651686  صادره اصفهان فرزند اسداله در 
ششدانگ يکدرب باغ بدون درج اعيانی و با کاربری کشــاورزی  )با توجه به نامه اداره 
جهاد کشــاورزی(  به مساحت 647/46 متر مربع  پلاک شــماره 4666  اصلی واقع در 
اصفهان بخش 5 حوزه ثبت ملک جنوب اصفهان  کــه  مقداری از مالکيت متقاضی در 
ازای مالکيت رسمی مشاعی بنام خود متقاضی می باشد و مقداری هم )330 متر مربع( به 
موجب بيع نامه عادی از طرف ميرزا عباس هاشمی دنبه فرزند باقر هاشمی دنبه )مالک 
رسمی( خريداری گرديده اســت و متقاضی نيز به موجب يک فقره استشهاديه محلی 
که به تاييد شهود محلی رسيده است اعلام داشــته به مالک رسمی )باقر هاشمی دنبه( 

دسترسی ندارد.
لذا به منظور اطلاع عمومی مراتــب در دو نوبت به فاصله 15 روز آ گهی می شــود در 
صورتی که اشخاص نسبت به صدور ســند مالکيت متقاضی اعتراضی داشته باشند می 
توانند از تاريخ انتشــار اولين  آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به اين اداره تسليم و 
پس از اخذ رسيد، ظرف مدت يک ماه از تاريخ تســليم اعتراض، دادخواست خود را به 
مراجع قضايی تقديم نمايند. بديهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول 

اعتراض طبق مقررات سند مالکيت صادر خواهد شد. 
تاريخ انتشار نوبت اول: 1402/08/09              

 تاريخ انتشار نوبت دوم: 1402/08/24
م الف: 1594539  مهدي شبان رئيس ثبت اسناد و املاک جنوب اصفهان



مدیرکل آموزش و پرورش اســتان اصفهان گفت: 
پیگیری حقوق معلمان خرید خدمات آموزشی در 
دستور کار است چراکه با کسری نیرو مواجه هستیم 
و این نیروها از علم، دانش و تجربه مناسبی برخوردار 
هستند.محمدرضا ابراهیمی در گفت وگو با خبرنگار 
مهر اظهار کرد: یکی از مشــکلات عمده بســیاری از 
استان ها، از جمله اصفهان، کمبود نیروی انسانی است 
که در سال های گذشته تلاش شده تا در قالب طرح 
خرید خدمات آموزشی نیروهایی در این زمینه به کار 
گیری شوند.وی افزود: از سال گذشته پیگیری هایی 
برای رفع مشــکلات و مطالبات این همکاران انجام 

شده و درحال حاضر این پیگیری ها سرعت گرفته و 
در سطح استانداری، وزارتخانه و نمایندگان مجلس 

پیش می رود.
ابراهیمی با اشــاره بــه مطالبات نیروهــای خرید 
خدمات آموزشی بیان داشــت: معوقات نیروهای 
خرید خدمات و تبدیل وضعیــت آن ها از جمله این 
مطالبات است که به ســازمان اداری و استخدامی 
کشور نیز پیشنهاد داده شده است.مدیرکل آموزش 
و پرورش اســتان اصفهان عنوان کرد: قانون تنها راه 
اســتخدام در آموزش و پرورش را پذیرفته شــدن 
در دانشگاه فرهنگیان یا شــرکت در آزمون ماده ۲۸ 
دانسته است و به همین منظور لازم است مصوبات 
و دستوراتی از مراجع بالاتر اخذ شــود تا بتوان آن را 
اجرایی کرد.وی با بیان توانمنــدی نیروهای خرید 
خدمات آموزشــی ابراز کرد: ما از حضور این نیروها 

به سبب تجربه و دانشی که دارند استقبال می کنیم؛ 
برخی از این نیروها در میان معلمان نمونه استانی و 
کشوری حضور دارند و باید تلاش کنیم تا زمینه حضور 
دائمی آن ها در آموزش و پرورش فراهم شود اما این 
 امر، نیازمند مســاعدت نهادهای بالادستی است.
ابراهیمی با تاکید بر اهتمام وزیر آموزش و پرورش بر 
رفع مشکل این نیروها تصریح کرد: یکی از مشکلات 
نیروهای خرید خدمات بحث بیمه آن هاست که به 
صورت ســال تحصیلی در نظر گرفته می شود و باید 
تلاش کرد تا این بیمه یک ســال کامل درنظر گرفته 
شــود؛ همچنین بحث حقوق نیز از جمله مطالبات 
برحق نیروها خرید خدمات آموزشــی اســت چرا 
که این دســته از معلمان، حداقل حقوق را دریافت 
می کنند و همین میزان نیز گاه بــا تاخیر برای آن ها 

واریز می شود.

مدیرکل آموزش و پرورش استان اصفهان:

پیگیر پرداخت معوقات معلمان خرید خدمت اصفهان هستیم

اعلام حمایت ارامنه 
اصفهان از مردم 

مظلوم غزه
حــدود ۲۰۰ نفــر از ارامنه محله 
جلفای اصفهان خواســتار آتش 
بس فوری و توقف جنایات رژیم 
صهیونستی و کودک کشی شدند 
و خود را مسئول حمایت در بعد 
بین المللی از کودکان و زنان بی 

گناه غزه دانستند.

عکس خبر

 
 معاون اداره کل هواشناسی استان اصفهان می گوید: »بلاکینگ« راه نفس اصفهان

 را بست و وعده های شروع بارش ها از آبان محقق نشد

وعده جدید بهبود بارش ها؛ این بار هفته اول آذر!

دبیر ستاد انتخابات در کارگاه آموزشی انتخابات بخشداران استان های اصفهان، چهارمحال و بختیاری و یزد:

 سامانه شفافیت انتخابات رونمایی می شود
دبیر ستاد انتخابات با بیان اینکه امســال ۲۹۰ منتخب مجلس و ۸۸ نفر منتخب مجلس خبرگان رهبری خواهند بود، از پیش بینی ۶۵ هزار شعبه اخذ رای در 
سراسر کشور خبر داد.محسن اسلامی، دبیر ستاد انتخابات در کارگاه آموزشی انتخابات بخشداران استان های اصفهان، چهارمحال و بختیاری و یزد، ضمن محکوم 
کردن جنایت های رژیم سفاک صهیونیستی علیه مردم فلسطین، اظهار داشت: مردم مظلوم و بی دفاع غزه در برابر چشم همگان و رسانه ها متحمل سخت ترین 
و خشن ترین جنایت ها و نسل کشی می شوند.وی ضمن اشاره به برگزاری فرآیند انتخابات دوازدهمین دوره مجلس شورای اسلامی و ششمین دوره مجلس 
خبرگان رهبری، ادامه داد: در فرآیند انتخابات مجلس شورای اسلامی، هیئت های اجرایی به درستی عمل کردند.دبیر ستاد انتخابات کشور بیان کرد: وزارت کشور 
براساس قانون بستر انتخابات را فراهم می کند و اجرای انتخابات را برعهده دارد.اسلامی ادامه داد: هیئت اجرایی متشکل از سه نفر ارکان حقوقی شامل فرماندار، 
رییس ثبت احوال و نماینده دادگستری به همراه هشت تن از معتمدین مردم یک شخصیت مستقل حقوقی دارد.وی ضمن اشاره به اینکه هیئت های اجرایی 
شخصیت مستقل دارند، بیان کرد: هیئت های اجرایی در سراسر کشور به صورت منظم و براساس استعلام ها از پنج دستگاه وزارت اطلاعات، فراجا، دادستانی، 

سازمان اطلاعات سپاه و ثبت احوال کشور همچنین بررسی های محلی در مورد افراد تشکیل جلسه داده و اعلام نتیجه کرده اند.
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معاون دفتر مدیریت بیماری های غیرواگیر وزارت بهداشت: بیش از ۷ میلیون نفر در کشور مبتلا به دیابت هستند ؛

تلخی های پس از شیرینی!
معاون دفتر مدیریت بیماری های غیرواگیر وزارت بهداشت گفت: شرایط آگاهی 
از دیابت در ایران نسبت به میانگین جهانی بهتر است، زیرا به طور متوسط نیمی 
از مبتلایان به دیابت در جهان از بیماری خود بی اطلاع بوده، اما در کشور قریب 

به ۷۵ درصد بیماران از بیماری خود مطلع هستند.
علیرضا مهدوی هزاوه در گفت وگو با خبرنگار ایمنا اظهار کرد: دیابت یک بیماری 
جدی و طولانی مدت است و زمانی رخ می دهد که بدن نمی تواند انسولین تولید 
کند یا نمی تواند به طور موثر از آن اســتفاده کند، به طور کلی دیابت در سه گروه 
دیابت نوع یک، نوع دو و دیابت بارداری طبقه بندی می شــود، دیابت نوع یک 
بیماری دوران کودکی و نوجوانی است، اما می تواند در هر سنی رخ دهد، در حال 

حاضر نمی توان از آن پیشگیری کرد.
وی با بیان اینکه بیســتم آبان اولین روز هفته ملی دیابت بــود و در این روز از 
پویش ملی غربالگری دیابت و پرفشاری خون توســط وزیر محترم بهداشت 
رونمایی شد که این پویش تا ۱۵ دی ادامه خواهد یافت، افزود: لازم است بدانیم 
در صورت تامین دائمی انسولین، آموزش، خودمراقبتی و اندازه گیری قند خون، 

مبتلایان به دیابت نوع یک می توانند در سلامت زندگی کنند.
معاون دفتر مدیریــت بیماری هــای غیرواگیر وزارت بهداشــت گفت: حدود 
۹۰ درصد دیابت در سراســر جهان دیابت نوع دو گزارش شــده است، آموزش، 
خودمراقبتی و پیروی از شیوه زندگی سالم و استفاده از دارو در کنترل بیماری 
موثر است، لازم اســت بدانیم دیابت نوع دو قابل پیشگیری است و در بعضی 

موارد در اوایل بیماری قابل بهبود است.
وی ادامه داد: دسترســی نداشتن به انســولین، تشــخیص ندادن، تاخیر در 
تشــخیص دیابت نوع یک منجر به کتواســیدوز دیابتی می شود که کتواسیدوز 
دیابتی یک اورژانس دیابت است و در صورت درمان نشدن سریع ممکن است 
به مرگ افراد دیابتی منجر شود، همچنین پیشگیری از دیابت یا ابتلا به عوارض 
آن با خودمراقبتی امکان پذیر اســت، برای افراد در معرض خطر دیابت نوع دو 
آگاهی از زنگ خطر و اقداماتی که باید انجام دهیم، برای پیشگیری، تشخیص 
زودهنگام و درمان به موقع مهم اســت و برای افراد مبتلا بــه دیابت، آگاهی و 
دسترسی به اطلاعات صحیح و بهترین داروها و ابزارهای موجود برای حمایت 

از خودمراقبتی جهت به تاخیر انداختن یا جلوگیری از عوارض حیاتی است.
معاون دفتــر مدیریت بیماری هــای غیرواگیر وزارت بهداشــت بــا تاکید بر 
اینکه بیــش از هفت میلیون نفر در کشــور مبتــلا به دیابت هســتند، تصریح 
کرد: بــه طور معمول نســبت دیابت نــوع یک و دو بــه ترتیــب ۱۰ و ۹۰ درصد 
اســت، چندین مرحله وجود دارد کــه می توان برای کاهش خطــر ابتلا به این 
بیماری انجام داد، عادات غذایی ناســالم، ســبک زندگی و بی تحرک مرتبط 
با شهرنشــینی از عوامل رایجی اســت که در ایجاد دیابت نوع دو نقش دارند، 
شواهد زیادی از مطالعات انجام شــده در ایالات متحده آمریکا، فنلاند، چین، 

هند و ژاپن وجود دارد که نشــان می دهد تغییرات ســبک زندگی )دســتیابی 
بــه وزن و بدن ســالم و داشــتن فعالیت بدنــی( می تواند به پیشــگیری از 
ابتلا بــه دیابت نــوع دو در افــراد در معرض خطــر کمک کنــد، کاهش خطر 
 ابتلا بــه دیابت نوع دو شــامل یــک رژیم غذایــی متعــادل و فعالیت بدنی 

منظم است.
وی با اشاره به اینکه حفظ وزن بسیار مهم است، زیرا اضافه وزن و چاقی خطر 
ابتلا به دیابــت را افزایش می دهد، اضافه کرد: حتــی یک کاهش وزن کوچک 
می تواند تفاوت بزرگی ایجاد کند، غربالگری ها و معاینات منظم، به ویژه برای 
افرادی که یک یا چند عامل خطر را دارند، می تواند علائم اولیه را تشخیص دهد و 
به افراد کمک کند تا تغییرات لازم را برای به تاخیر انداختن یا جلوگیری از شروع 
دیابت نوع دو انجام دهند، چندین عامل خطر با دیابت نوع دو مرتبط است که 
سابقه خانوادگی دیابت، اضافه وزن، رژیم غذایی ناسالم، نداشتن تحرک بدنی، 
افزایش سن، فشار خون بالا، اختلال تحمل گلوکز و اختلال قند ناشتا و سابقه 
دیابت بارداری از جمله این موارد است.مهدوی هزاوه ادامه داد: دیابت نوع دو 
به طور معمول بیماری میانسالان و سالمندان است، اما طی سال های اخیر به 

علت افزایش میزان چاقی، نداشــتن تحرک بدنی و رژیم غذایی نامناسب در 
گروه سنی نوجوانان و جوانان نیز به طور فزاینده ای دیده می شود.

وی با بیان اینکه موضوع روز جهانی دیابت ۲۰۲۳-۲۰۲۱ دسترســی به مراقبت 
از دیابت است، گفت: در سال ۲۰۲۳ این کمپین بر اهمیت آگاهی از خطر ابتلا به 
دیابت نوع دو برای کمک به تاخیر یا جلوگیری از این بیماری و برجســته کردن 
تاثیر عوارض مرتبط با دیابت و اهمیت دسترسی به اطلاعات و مراقبت مناسب 

برای اطمینان از درمان به موقع و مدیریت آن تمرکز خواهد کرد.
مدیر برنامه کشوری پیشگیری و کنترل دیابت با اشاره به کنترل دیابت در ایران 
اظهار کرد: شرایط آگاهی از دیابت در ایران نسبت به میانگین جهانی بهتر است، 
زیرا به طور متوسط نیمی از مبتلایان به دیابت در جهان از بیماری خود بی اطلاع 

بوده، اما در کشور قریب به ۷۵ درصد بیماران از بیماری خود مطلع هستند.
وی با تاکید بر اینکه به طور کلی در منطقه ای زندگی می کنیم که بعد از آفریقا طی 
سال های آینده بیشترین میزان رشد دیابت را در آن شاهد هستیم، خاطرنشان 
کرد: امسال بیســتمین سال ادغام برنامه پیشــگیری و کنترل دیابت در نظام 

سلامت کشور است.

از هر ۷ نفر در اصفهان یک نفر مبتلا به دیابت می شود
همچنین مســئول بخش دیابت واحد مبارزه با بیماری هــای غیر واگیر مرکز 
بهداشت اصفهان گفت: در اصفهان از هر ۷ نفر یک نفر مبتلا به دیابت می شود که 

این آمار با کشوری نیز برابری می کند.
به گزارش خبرنگار مهر، رامش حسین خانی در نشست خبری با اصحاب رسانه 
به مناسبت روز جهانی دیابت اظهار داشــت: با توجه به پیشرفت های دارویی و 
درمانی که در حوزه بیماری دیابت کشف شده اســت و عامل بهبودی مبتلایان 
شده بنابراین دیگر از عنوان بیمار برای دیابتی ها استفاده نمی شود و به آنها مبتلا 

به دیابت قید می شود.
وی با بیان اینکه جایگاه استان اصفهان در کشور از نظر تعداد مبتلایان به دیابت 
۱۳ است و شهرهای شمالی به جهت چاقی بالاترین جمعیت مبتلایان را دارد، 
افزود: در تحقیقی صورت گرفته مشــخص شــد که میانگیــن قند خون مردم 

اصفهان روی ۱۰۳ است که در واقع می توان از آن به عنوان پره دیابتی یاد کرد.
مســئول بخش دیابت واحد مبارزه بــا بیماری های غیر واگیر مرکز بهداشــت 
اصفهان تصریح کرد: شیب بیماری دیابت در خاورمیانه بیش از کشورهای غربی 
و اروپایی است و سه کشور پاکســتان، عراق و ایران بالاترین تعداد مبتلایان به 

دیابت را در خاورمیانه دارند.
وی با بیان اینکه اگر طی  سه ســال بیماری کرونا بالغ بر ۶.۷ دهم مرگ و میر 
ثبت شد ،در یک ســال میزان مرگ و میر بیماران دیابتی به این رقم می رسد، 
اضافه کرد: درصد افزایش مبتلایان به دیابت در ایران طی ۴ ســال، چهار درصد 
بوده اســت که در اصفهان طی این مــدت ۲ درصد با افزایــش بیماری دیابت 

مواجه بودیم.
عضو هیئــت علمی دانشــگاه علوم پزشــکی اصفهان و رییــس هیئت مدیره 
خیریه دیابت با اعلام اینکه باید از شــیرینی فروشــی ها نیز همچون ســیگار 
فروش هــا دو برابــر مالیــات دریافــت شــود، اضافه کــرد: شــیرینی هیچ 
 خاصیت و مزیتی به جز چــاق کردن نــدارد بنابراین میزان مالیــات آنها باید
 افزایش یابد.محمد علی عطاری با بیان اینکه از رســتوران خواسته شد میزان 
برنج کمتری به مصرف کنندگان ارائه دهند و هزینه کمتری از آنها دریافت کنند و 
فرهنگ مصرف کم برنج را در بین مردم ایران شکل دهند، افزود: این در حالی 

است که تاکنون رستوران داران زیر بار آن نرفته اند.
وی با اعلام اینکه علاقه اصفهانی ها به مصرف غذای شــیرین است که اگر چه 
کشمش و خرما قند طبیعی دارد ؛اما مصرف بالای آن عامل چاقی و چاقی پیش 

زمینه بروز بیماری دیابت است، گفت: دیابت پایه سرطان است.
عطاری، تشکیل ستاد بحران دیابت در استانداری را یک مطالبه و یک ضرورت 
خواند و بیان داشــت: سال ها خواســته ما تشکیلی چنین ســتادی در استان 

بوده است.

جامعه

معاون اداره کل هواشناسی استان اصفهان گفت:پدیده جوی بلاکینگ سبب 
تشدید سکون جوی و کاهش بارندگی ها در آبان ماه شد؛ اما با شکسته شدن 
آن، سامانه های بارشی در آذر ماه فعال می شوند.به گزارش خبرنگار مهر، به 
رغم آنکه سازمان هواشناسی از ماه ها قبل اعلام کرده بود که امسال به دلیل 
بازگشت پدیده جوی النینو )جریانات گرم اقیانوس آرام( بارش های پاییزی 
زودهنگام و فراتر از نرمال خواهد بود؛ اما در کشور و به ویژه استان اصفهان 
و سرچشــمه های حوضه آبریز زاینده رود بارندگی موثری تا نیمه دوم آبان 
ماه رخ نداده و تنها ره آورد النینو برای کشــورمان گرم شدن هوا در پاییز بوده 
است.امسال همچنین وضعیت آلودگی هوا در کلان شهرها و مناطق صنعتی 
از جمله شهر اصفهان به علت تشدید سکون جوی از اواسط آبان ماه شدت 
 )Blocking( گرفته که علت آن پدیده بلاکینگ اســت.پدیده بلاکینــگ
سامانه هایی که از گردش بادهای غربی بریده شوند، گفته می شود. بلاکینگ 
شدن سامانه های جوی ممکن است به توقف حرکت الگوهای حرکتی جو 
منجر شود که طی آن الگوهای حاکم بر جو نیز روزها یا هفته ها در محل خود 
به صورت کم حرکت ساکن می شــوند. در این وضعیت، وقوع پدیده هایی 
مانند سیلاب و طغیان رودخانه ها بر اثر بارش طولانی مدت، خشکسالی و 
ترسالی، دماهای حدی ســرد یا گرم و دیگر فرین های اقلیمی ظهور و بروز 

می یابند. علت و منشأ اصلی بلاکینگ هنوز به روشنی معلوم نشده است.

زور النینو به بلاکینگ نرسید
در همین پیوند نوید حاجی بابایی، معاون توســعه و پیــش بینی اداره کل 
هواشناسی استان اصفهان در گفت وگو با خبرنگار مهر با بیان اینکه بارندگی ها 
از ابتدای سال زراعی ۱۴۰۲- ۱۴۰۳ به دلیل بلاکینگ در سراسر کشور مطلوب 
نبوده است، اظهار داشت: این پدیده جوی در کشور و استان اصفهان تضعیف 
می شود.وی توضیح داد: بلاکینگ پدیده ای است که در فصول مختلف سال 
اتفاق می افتد و سبب توقف و تغییر جریانات جوی در یک منطقه می شود؛ 
طبق الگوها انتظار این بود که با نفوذ جریانات النینو پدیده بلاکینگ در ماه 
آبان ماه شکسته شود؛ اما اثر جریانات النینو در این ماه بر روی کشور و استان 

ما خیلی مثمر ثمر نبود و نتوانست بلاکینگ را بشکند.

پدیده بلاکینگ شکسته می شود
معاون توسعه و پیش بینی اداره کل هواشناسی استان اصفهان خاطرنشان 
کرد: بررسی آخرین الگوهای هواشناسی نشان می دهد که از هفته چهارم 
آبان ماه پدیده بلاکینگ تضعیف و به مرور شکســته می شود و امکان گذر و 
فعالیت سامانه های جوی بر روی استان و کشــور فراهم می شود.به گفته 
حاجی بابایی، شدت فعالیت سامانه های بارشی به طور عمده از هفته اول 
آذر ماه خواهد بود و شرایط برای بارش های موثر بر استان و منابع آبی مهیا 
می شود.وی با اشاره به اینکه میانگین بارندگی سال زراعی امسال تا ۲۲ آبان 
ماه در مناطق غرب و جنوب اصفهان و سرچشــمه های حوضه آبریز زاینده 
رود نسبت به بلند مدت کاهش قابل توجهی داشته است، خاطرنشان کرد: 

وضعیت بارندگی در سطح استان اصفهان تاکنون در حد نرمال بوده زیرا در 
مناطق شرق و شمال استان بارش ها مناسب بوده است.

کاهش 24 درصدی بارش های اصفهان در 52 روز ابتدایی سال زراعی 
1403-1402

معاون توســعه و پیش بینی اداره کل هواشناســی اســتان اصفهان افزود: 
میانگین بارندگی استان اصفهان از ابتدای سال زراعی )مهرماه( تاکنون ۷.۵ 
میلیمتر بوده است که نسبت به دوره بلند مدت ۲۴ درصد و در مقایسه با مدت 
مشابه سال گذشته حدود ۵۰ درصد کاهش نشان می دهد.حاجی بابایی در 
خصوص تاثیر پدیده بلاکینگ بر تشدید سکون جوی و آلودگی هوا در اصفهان، 
ابراز داشت: در نظر بگیرید که شهر اصفهان به دلیل وجود منابع آلاینده صنعتی 
و خودروها و کانون های گردوغبار مانند یک فرد دارای بیماری زمینه ای است که 
حتی عاملی مانند سرماخوردگی می تواند شرایط وخیمی برای آن ایجاد کند.

تاثیر بلاکینگ بر تشدید آلودگی هوای اصفهان
وی ادامه داد: باید توجه داشت که ریزگردها و میزان انتشار آلاینده ها در شهر 
اصفهان در حالت طبیعی بسیار بالاست و شاخص AQI هوا در این کلان شهر در 
یک روز نرمال ۱۰۰ است و سکون جوی و رکود هوا می تواند شرایط بدتری ایجاد 
کند.معاون توسعه و پیش بینی اداره کل هواشناسی استان اصفهان به وضعیت 
آلودگی هوا در یک هفته اخیر اشاره کرد و گفت: شهر اصفهان از هفته گذشته 
تاکنون یک روز وزش باد نداشته و این درحالی است که تنها عامل از بین برنده 
آلودگی وزش باد و جریانات جوی است.حاجی بابایی افزود: اگر بارندگی نیز 
قابل توجه نباشد تاثیر چندانی بر بهبود کیفیت هوای شهر ندارد و این در حالی 
است که بارش های اخیر در شهر اصفهان در حد دو- سه میلیمتر و محدود بود 
و توان شست و شوی جو را نداشت.وی خاطرنشان کرد: آلودگی هوای اصفهان 
به دلیل وجود منابع آلاینده و تالاب گاوخونــی و کانون های گردوغبار بالفعل 
اســت و طی یک هفته اخیر عوامل جوی مانند بلاکینگ به افزایش انباشت 
آلاینده ها کمک کرده است به طوری که در این چند روز شاخص آلودگی گاهی 

بسیار ناسالم و عدد شاخص های آلودگی بالا بودند.



باشگاه خیبر خرم آباد از هواداران خود خواست در بازی های خانگی لیزر به استادیوم نیاورند.به گزارش »ورزش سه«، در ماه های اخیر با وجود هشدارها و جرائمی 
که برای باشگاه ها بابت لیزراندازی هواداران آن ها در نظر گرفته شده، اما این مسئله همچنان در ورزشگاه  ها ادامه دارد و به یک چالش تبدیل شده است.از این 
رو خیبر خرم آباد که برای صعود به لیگ برتر تلاش می کند، طی اطلاعیه ای خطاب به هواداران خود در این ماجرا پیش دستی کرد و خواست که لیزر به استادیوم 
نیاورند.در اطلاعیه باشگاه خیبر خرم آباد آمده است: »هواداران پر شور و متعصب خیبری، ضمن تشکر از حمایت  ها و حضور دلگرم کننده شما در ورزشگاه، لازم 
است چند نکته را به اطلاع شما برسانیم. ورود به زمین مسابقه و استفاده از لیزر در بازی فوتبال ممنوع است و متاسفانه به دلیل رعایت نکردن این موارد توسط 
بعضی از افراد در بازی های خانگی اخیر، باشگاه خیبر چندین بار از سوی کمیته انضباطی فدراسیون فوتبال با جریمه و توبیخ روبه رو شده و در صورت تکرار این 
موارد ممکن است با جریمه های ســنگین تر از جمله محروم شدن از حضور هواداران در دیدارهای خانگی مواجه شــود.« در پایان این متن نوشته شده است: 
»بار دیگر ضمن تشکر از حمایت ها و حضور پر شور شما عزیزان در ورزشگاه، از شما تقاضا داریم تا با رعایت موارد بالا، به برگزاری هرچه بهتر دیدارهای خانگی و 

موفقیت خیبر در این دیدارها کمک کنید.«

درخواست جالب از هواداران: لیزر نیاورید
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بارسا پشت مربی و علیه شورش: فقط خودت!
دکو، مدیر ورزشی بارسلونا، اعلام کرد که این باشــگاه حمایتی همه جانبه از ژاوی دارد.به گزارش 
»ورزش سه، ژاوی از زمان حضورش روی نیمکت بارسلونا توانسته این تیم را به روزهای اوجش 
نزدیک کند و فصل گذشــته هم قهرمانی در لالیگا را برای آن ها به ارمغــان آورد. با این حال، دو 
شکست در ال کلاســیکوی رفت این فصل برابر رئال مادرید و همچنین باخت مقابل شاختار در 
مرحله گروهی لیگ قهرمانان باعث شد که انتقادهای زیادی از عملکرد تیم او در چند بازی متوالی 
مطرح شود. حتی بعضی از رسانه های اسپانیایی از چند دستگی در رختکن این تیم و نارضایتی 
بعضی از بازیکنان از دستورات تاکتیکی و سبک بازی این مربی جوان خبر داده بودند؛ اما باشگاه 

بارسلونا علنا حمایت همه جانبه اش از او را اعلام کرده است.

تصمیم نهایی گزینه محبوب رئال: تمدید نمی کنم
آلفونسو دیویس، مدافع بایرن مونیخ، حاضر نیســت قراردادش با این باشگاه را تمدید کند.به گزارش 
»ورزش سه«، مدیران رئال مادرید و دپارتمان جذب بازیکن این باشگاه از مدت ها قبل شرایط دیویس 
را در نظر داشتند و علاقه زیادی به جذب او پیدا کرده اند. این مدافع عملکردی درخشان و قابل تحسین در 
خط دفاعی بایرن مونیخ به نمایش گذاشته و همین موضوع توجه بسیاری از باشگاه های بزرگ اروپایی را 
به او جلب کرده اما به نظر می رسد که شانس رئال در این میان از همه بیشتر باشد. هربرت هاینر، رییس 
باشگاه بایرن مونیخ، تاکید کرده بود که این باشگاه هم علاقه زیادی به ستاره اش دارد و در تلاش است 
تا قرارداد او را به زودی تمدید کند؛ اما ظاهرا شــرایط چندان بر وفق مــراد آن ها پیش نمی رود.ر وزنامه 
اسپانیایی مارکا خبر داده که مدیران بایرن مذاکرات را برای تمدید قرارداد این بازیکن شروع کرده اند؛ اما 

او پیشنهاد ارائه شده از سوی آن ها برای امضای قرارداد جدید را رد کرده است.

ناراحتی شدید ستاره خائن: خیلی اذیتم کردند!
جانلوییجی دوناروما، دروازه بان پاری سن ژرمن، می گوید بازگشت به سن سیرو برایش خیلی دشوار بوده 
است.به گزارش »ورزش سه«، دوناروما پس از جدایی از میلان که با ناراحتی شدید و عصبانیت هواداران 

این تیم همراه بود، هفته گذشته با پاری سن ژرمن به ورزشگاه خانگی این تیم برگشت. 
دو تیم در چارچوب رقابت های مرحله گروهی لیگ قهرمانان روبه روی هم قرار گرفتند و هواداران میلان 
بیشترین اعتراض ممکن را به او کردند. این وضعیت باعث شد که تمرکز او تا حد زیادی در زمین برهم 
بخورد و حتی کیلیان امباپه هم مدعی شده بود که رفتار هواداران تیم حریف تندروی بوده و دلش برای 
دروازه بان ایتالیایی پی اس جی سوخته است. او روز دوشنبه در مراسم تالار مشاهیر درباره این اتفاقات 
گفت: »بازگشت به سن سیرو در اکتبر 2021 آسان نبود و این بار هم به هیچ وجه آسان نبود. سعی کردم 

حواسم را در زمین متمرکز کنم و با تمام وجودم برای کمک کردن به تیمم تلاش کنم. «

لحظه شماری »هالند« برای جدال با لیورپول 
منچسترســیتی در حالی بعد از فیفــادی به مصاف لیورپول می رود که ســتاره این تیــم هرگز دروازه 
سرخ پوشان آنفیلد را باز نکرده است.به گزارش ورزش سه، دو فصل قبل ارلینگ برات هالند در انتقالی 
مهم و تاثیرگذار در جهان فوتبال، چمدان هایش را از بوروسیا دورتموند بست تا راهی منچسترسیتی شود 
و در این مدت برای تیم منچسترسیتی به مانند یک اسلحه سرپر بوده که به هیچ تیمی رحم نمی کند.

هالند با 2۳ سال سن به قدری در آمار گلزنی عجیب بوده که اگر یک روز در فضای مجازی خبری از گل 
نزدنش بخوانیم قطعا با تعجب روبه رو می شویم؛ اما با این حال او در این مدت در برابر باز کردن دروازه 
دو تیم ناکام بوده است.منچستریونایتد و فولام با پنج گل خورده از او، محبوب ترین حریفان هالند به 
شمار می روند و در این بین تنها دو تیم هستند که هنوز دروازه شان را مقابل وایکینگ نروژی بسته نگه 

داشته اند؛ لیورپول و برنتفورد!

با درخواست دو رییس صورت گرفت؛

بازگشت»جانبازان« به خانه

 طرح انتقال و جابه  جایی رشته ها از فدراسیون جانبازان به فدراسیون های 
تخصصی بعد از پنج ســال با شکست مواجه شــده به طوری که برخی 
رؤسا خواستار شکست این طرح و برگشــت به حالت اولیه شده اند.به 
گزارش خبرنگار مهر، »انتقال رشته های ورزشی از فدراسیون جانبازان به 
فدراسیون های تخصصی« طرحی بود که سال ۹۷ در راستای حمایت از 

ورزش جانبازان و معلولان ارائه و خیلی زود هم اجرایی شد.
پاراتکواندو، پاراتنیــس روی میــز، پاراتیراندازی با کمــان، پاراتنیس، 
پارابدمینتون، پاراسوارکاری، پارادوچرخه سواری و پاراقایقرانی هشت رشته 
ای بودند که پنج سال پیش از فدراسیون ورزش های جانبازان و معلولان 
منفک و مدیریت آنها در اختیار فدراسیون های تخصصی شان قرار گرفت. 
این تصمیمی بود که در پایان چند جلسه نشست مشترک میان رؤسای 
فدراسیون های مربوطه، مسئولان کمیته ملی پارالمپیک و معاونت وقت 

ورزش قهرمانی و حرفه ای وزارت ورزش اتخاذ شد.
آن زمان مسعود اشرفی، دبیر وقت کمیته ملی پاراالمپیک این جابه جایی 
را یک »الزام« عنوان کرد. حتی محمود خســروی وفا، رییس وقت این 
کمیته هم تاکید داشت که با توجه به تاکید فدراسیون جهانی، این جابه 
جایی یک »قانون« به حساب می آید و باید به صورت رسمی اجرا شود.

 همه اینها در حالی اســت که طی این مدت همواره انتقاداتی نســبت به 

جابه جایی صورت گرفته مطرح بود به خصوص که شــرایط رشته های 
منفک شــده در وضعیت جدید نه تنها آنطور که انتظــار می رفت ایده آل 
نشد بلکه همواره با گله و شکایت ورزشــکاران جانباز مبنی بر بی توجهی 
فدراسیون و نگاه متفاوت مسئولانش به آنها همراه بود.انتقاداتی که همین 
هفته گذشته نمایندگان پاراتنیس روی میز به عملکرد فدراسیون در این 
حوزه داشــتند و حتی به خاطر این موضوع اقدام به تجمع اعتراضی هم 
کردند، مهر تاییدی اســت بر این موضوع، حتی فاصله ای که میان زهرا 
نعمتی قهرمان پاراتیروکمان پارالمپیک و فدراسیون تیروکمان ایجاد شد 
و به مرور هم بیشتر و بیشتر شد، بی ارتباط با این جابه جایی و نادرست 
بودن آن نیست تا آنجا که نعمتی برای بازی های آسیایی با سهمیه ویژه 
کمیته ملی المپیک راهی هانگژو شــد و بعد از آن هم از ترکیب تیم ملی 
تیروکمان برای مسابقات قهرمانی آسیا و انتخابی المپیک حذف شد.در 
مجموع به جز پاراتکواندو، اتفاقاتی که طی پنج سال گذشته پیرامون رشته 
های منفک شده رقم خورد نشان داد جابه جایی آنها نه تنها فرصت نبوده 
بلکه آسیب زا هم بوده است حداقل به این دلیل که فدراسیون ها، امکانات 
و تجهیزات تخصصی و موردنیاز ورزشــکاران جانباز و توان یاب را در حد 
پاسخگویی در اختیار ندارند.به همین دلیل برخلاف آنچه عنوان شده بود 
جداسازی دیگر رشته ها به سرانجام نرسید و مهم تر اینکه ادامه تبعیت از 

طرح ناموفق اجرا شده هم بعید به نظر می رسد به خصوص با درخواست 
هایی که اخیرا مطرح شده است.

طی روزهای گذشته غلامرضا شعبانی بهار، رییس فدارسیون تیروکمان 
و مهرداد علی قارداشی، رییس فدراســیون تنیس روی میز طی مکاتبه 
با غفور کارگری ریاست کمیته ملی پارالمپیک خواستار بازگردانده شدن 
رشته های پاراتیروکمان و پاراتنیس روی میز به فدراسیون جانبازان و توان 
یابان شده اند. این در حالی است که ورزشکاران این دو رشته در بازی های 
پاراآسیایی اتفاقا مدال آور هم شدند؛ اما رؤسای این دو فدراسیون ادامه 
حمایت از آنها را مقدور نمی دانند.حتی خبرنگار مهر کسب اطلاع کرده که 
در جلسه اخیر هیئت اجرایی کمیته ملی پارالمپیک با درخواست رییس 
فدراسیون تیروکمان موافقت هم شده است.این درخواست و موافقت 
صورت گرفته با آن حکایت از ناموفق بودن صــد درصدی طرحی دارد که 
گفته می شد الزام است و قانون و به همین دلیل بدون چکش کاری لازم 
و با وجود بسیاری مخالفت ها اجرا شد و حالا با نمره منفی باید پرونده آن 
را به طور کامل بسته شده در نظر گرفت.بهتر است کمیته ملی پارالمپیک که 
در انتقال این رشته با شکست مواجه شده، همان سرعتی که برای منفک 
کردن شان را داشت در بازگرداندن آنها به خانه مدنظر قرار دهد تا آسیب 

وارد به این رشته گسترده تر نشود.

خبر روز

شیرجه عمودی بیرانوند، نقش جهان را گرم کرد
دروازه بان ملی پوش پرســپولیس در اصفهان آرام به نظر می رسید؛ اما باز هم حرکات جالب و منحصر 
بفردی داشت.به گزارش ورزش ســه، علیرضا بیرانوند با بازوبند کاپیتانی در ترکیب پرسپولیس مقابل 
سپاهان در ترکیب بود و از همان لحظه گرم کردن مورد استقبال هواداران تیمش قرار گرفت.بیرو که همیشه 
حواسش به دوربین ها و اتفاقات پشت دروازه و کنار زمین هم هست روی خط هجده قدم بعضا کارهای 
عجیب و غریبی انجام می داد و با حرکات ژانگولر دنبال خودنمایی بود که البته موفق شد نگاه عکاسان 
را به خود جلب کند. بیرو که از آمادگی بدنی بالایی برخوردار اســت با همین آمادگی چند واکنش خوب 
مقابل ضربات حریف داشت؛ اما نتوانست دروازه اش را بسته نگه دارد.  او به عنوان کاپیتان تنها بازیکنی از 
پرسپولیس بود که در میکسدزون ایستاد و درباره باخت و شرایط مسابقه حرف زد که این حرکت او در روز 
باخت تلخ به سپاهان جالب توجه بود.  بیرو حالا باید در ترکیب تیم ملی بدرخشد و قلعه نویی به همین 

آمادگی بدنی او نیاز دارد تا شروع راه جام جهانی همراه با موفقیت باشد.

بازگشت رویایی مهاجم بدشانس در ورزشگاه نحس!
مجید علیاری در همان ورزشــگاهی که رباط صلیبی اش پاره شده بود، بازگشت باشکوهی را برای خود 
و تیمش رقم زد.به گزارش»ورزش ســه«، آبان ماه سال گذشــته بود که مجید علیاری در لباس فولاد 
خوزستان برای تیمش در ورزشگاه وطنی قائمشهر مقابل نساجی قرار گرفت. او در آن مسابقه با بدشانسی 
عجیبی روبه رو شد و رباط صلیبی اش را از دســت داد.این مهاجم گلزن به واسطه پارگی رباط صلیبی و 
طی کردن دوران نقاهت و رسیدن به آمادگی مطلوب بیش از یک ســال دور از میادین بود تا اینکه این 
بار با پیراهن ذوب آهن مقابل نساجی در ورزشگاه وطنی قائمشهر به میدان رفت و به فوتبال برگشت. 
اتفاق جالب درباره علیاری این است که او در ورزشگاه وطنی رباط صلیبی پاره کرد و از فوتبال دور شد، اما 
بازگشتش به فوتبال هم در همین ورزشگاه صورت گرفت و جالب اینکه با گلزنی برای ذوب آهن همراه بود.

ذوب آهن را به ميهمانی دعوت نكنيد!
به گزارش »ورزش سه«، ذوب آهن در حالی به رتبه دوم جدول رسیده که در خارج خانه آمار فوق العاده ای 
دارد. كسب 14 امتياز در شش بازی خارج از خانه بهترين عملكرد اين تيم در بازی های ادوار ليگ برتر 
برای سبزهای اصفهانی محسوب می شود.ذوب آهن شمس آذر، ملوان، استقلال خوزستان و نساجی را 
در زمين خودشان شكست داده و در مقابل پرسپوليس و آلومينيوم نيز در حالی كه از رقبا پيش بود بازی 
را با تساوی يك بر يك عوض كرد. نكته جالب اينكه به جز مصاف مقابل آلومينيوم، در همه مصاف های 
مذكور ذوب آهن گل اول را به رقم رســاند و در اولين گل بازی پيش قدم بود. ذوب آهن خطرناك ترين 
ميهمان فصل جاری است كه البته سپاهان، استقلال و چند تيم ديگر به دنبال دستيابی به جايگاه اين تيم 
به عنوان بهترين تيم در بازی های بيرون از خانه هستند.ذوب آهن از 4 بازی خانگی خود 4 امتياز دارد و 
پس از باخت مقابل سپاهان و مس رفسنجان در خانه با برد تراكتور به طلسم نبردن در خانه نيز پايان داد.

پرسپولیس تا آخر فیفادی استرس دارد!
پرسپولیس در دو فیفادی قبلی، با مصدومیت ستاره هایش شرایط سختی را تجربه کرده است.به گزارش 
»ورزش سه«، پرسپولیس پس از فتح ســه گانه در فصل جدید صلابت همیشگی را ندارد. سرخ ها به 
واسطه قوانین عجیب و غریب نقل و انتقالاتی و سقف قراردادها نتوانستند آنطور که باید تیم شان را حفظ 
و تقویت کنند.یاسین سلمانی پس از سفرهای طولانی و طاقت فرسا از اردوی پرسپولیس تا تیم ملی 
امید با مصدومیت رباط صلیبی مواجه شد و سپس مرتضی پورعلی گنجی در آخرین بازی تیم ملی مقابل 
قطر در صحنه ای دلخراش رباط داد و فصل را از دست داد.با مصدومیت این دو بازیکن پرسپولیس در 
هفته های اخیر حسابی به دردسر افتاده است. جالب اینکه در فیفادی شهریور نیز علیرضا بیرانوند دچار 

مصدومیت شد و هر طور بود او را به چارچوب دروازه پرسپولیس رساندند.

مستطیل سبز

بازیکن پیشین تیم سپاهان:
چمن ورزشگاه نقش جهان 

به سپاهان لطمه می زند
 بازیکن پیشین تیم های استقلال و سپاهان، 
وضعیت آبی پوشان را نقطه مقابل بازیکنان 
پرســپولیس می داند.احمد جمشــیدیان 
درباره برتری یک بر صفر تیم فوتبال سپاهان 
اصفهان مقابل پرسپولیس که سبب صعود 
طلایی پوشــان به رده پنجم لیگ برتر شــد، 
به خبرنگار ورزشی خبرگزاری تسنیم گفت: 
هر دو تیــم موقعیت هــای گلزنــی خوبی 
داشــتند، اما این بازی از لحاظ فنی چنگی 
به دل نمی زد. چمن ورزشــگاه نقش جهان 
هنوز کیفیت لازم را ندارد و به سپاهان لطمه 
می زند. وی با اشاره به مشکلاتی که قهرمان 
پنج دوره لیگ برتر با آن دســت و پنجه نرم 
می کرد، اظهار داشت: سپاهان پس از کسر 
چهار امتیاز در لیگ برتر، شکست انضباطی 
مقابل الاتحاد، تساوی در قائمشهر و باخت 
به ملوان در بحران فرو رفته بود. با این حال 
بازیکنان خیلی زود خودشان را جمع و جور 
کردند و برد قاطعی برابر آلمالیق به دســت 
آوردند. ســپاهان مســتحق برتــری مقابل 
پرســپولیس بود و به لیگ برتر بازگشــت. 
هافبک ســابق ســپاهان با بیان اینکه این 
تیم فصل پرتنشــی را گذرانده است، یادآور 
شد: با این وجود، سپاهان شرایط را به خوبی 
مدیریت کرده است. این باشگاه ابزار زیادی 
در اختیار دارد و با توجــه به دیدارهای پیش 
رو، ســپاهان از شــانس خوبی برای مدعی 
شدن در لیگ برتر بهره می برد. می بینیم که 
هفت بازیکن ســپاهان به تیــم ملی دعوت 
شدند و اگر امید نورافکن مصدوم نبود، تعداد 
این ملی پوشــان به عدد هشــت می رسید. 
گزاف نیست بگوییم که سپاهان دو تیم کامل 
در حد لیگ برتر دارد. جمشیدیان با اشاره به 
شرایط تیم پرسپولیس خاطرنشان کرد: چند 
هفته است که به خاطر مسائل فنی و غیرفنی، 
پرســپولیس خوبی را در زمیــن نمی بینیم. 
گل محمدی باید بررسی کند که چرا تیمش 
انگیزه لازم را نــدارد و خیلی بی روحیه بازی 

می کند.

طی روزهای گذشته غلامرضا شعبانی بهار، رییس 
فدارسیون تیروکمان و مهرداد علی قارداشی، رییس 
فدراسیون تنیس روی میز طی مکاتبه با غفور کارگری 
ریاست کمیته ملی پارالمپیک خواستار بازگردانده 
شدن رشته های پاراتیروکمان و پاراتنیس روی میز به 

فدراسیون جانبازان و توان یابان شده اند

فوتبال جهان

عکس خبر

شوخی های تمام 
نشدنی آندو با 

ملی پوشان
 از زمان حضور دوبــاره امیر قلعه نویی 
روی نیمکت تیم ملی، پای آندرانیک 
تیموریان هم به اردوهای تیم ملی باز 
شــد.آندو تقریبا با همه اعضای تیم 
به خصوص باتجربه هــا رابطه نزدیکی 
دارد و این شوخ طبعی میان تیموریان 
و بازیکنــان تیــم ملی باعــث خلق 

صحنه های جالبی شده است.

 هافبک تیم فوتبال ذوب آهن با ابراز خرســندی از 
عملکرد این تیم در فصل جاری تاکید کرد، توقع از 
این تیم باید در حد توان و امکاناتش باشد.فردین 
یوســفی در گفت وگو با خبرنگار ورزشی خبرگزاری 
تســنیم، در مورد پیروزی ذوب آهن مقابل نساجی 
در هفته دهم لیگ برتر، اظهار داشــت: بازی خیلی 
ســختی بود. با توجه به اینکه نساجی در قائمشهر 
میزبان بود و در بازی های اخیر نتایج خوبی کسب 
نکرده بود، با تمام وجود بازی می کرد، اما خدا را شکر 
توانستیم با همدلی و یک بازی منسجم به سه امتیاز 
مسابقه برســیم. واقعا تیم ما خیلی خوب است، 
آنقدر که حتــی در بازی خارج از خانــه و تا آخرین 
دقایق برای کسب نتیجه و امتیاز دلخواه می جنگد. 

وی در پاسخ به این پرســش که ذوب آهن پس از 
چندین سال توانســت به رده دوم جدول بازگردد، 
تصریح کرد: ذوب آهن تیم ریشه دار و باشخصیتی 
اســت. تیم در گذشته تجربه بالانشــینی جدول را 
داشته و حتی به فینال لیگ قهرمانان آسیا رسیده 
اســت، اما در سال های اخیر متاســفانه شرایط به 
دلخواهش پیش نرفته بود. با حضور ربیعی دوباره 
نگرش و فلسفه تیم تغییر کرده است. از آنجایی که 
سرمربی ما بزرگ اســت و تفکرات بزرگی دارد، به 
خوبی ایده های تاکتیکی اش را به تیم تزریق کرده و 
تیم رو به پیشرفت است. نشانه این حرف های من 
را در جدول مشاهده می کنید، اما توقعات باید در حد 
توان و امکانات ما باشد. البته ما تمام تلاش مان را 

انجام می دهیم تا این روند ادامه پیدا کند.هافبک 
تیم فوتبال ذوب آهن که با گلزنی در دقایق پایانی، 
توانست عاملی برای صعود تیمش به جایگاه دوم 
جدول باشــد، گفت: بابت این گلزنی خدا را شــکر 
می کنــم. البته این گل نتیجه زحمــت همه بچه ها 
بود که توسط بنده به ثمر نشست. با اینکه به عنوان 
هافبک به گلزنی فکر می کنم، اما اولویتم موفقیت 

تیم است. 

 هافبک تیم فوتبال ذوب آهن:

خوشحالیم ذوب آهن به جایگاه سابقش نزدیک می شود

عکس: ایسنا
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عضو کمیسیون مناطق کم برخوردار شورای شهر  تاکید کرد:

همت مضاعف شورای ششم برای رفع محرومیت زدایی در اصفهان
عضو کمیســیون ویــژه آب و مناطق کم برخوردار شــورای اســامی شــهر اصفهان گفت: در راســتای 
محرومیت زدایی و ارائه خدمات هرچه بهتر به شهروندان این کان شهر، طی بازدید از منطقه ۱۴ به همراه 
ناظران شورا در جلسات کمیته نظارتی، برنامه ریزی های لازم از ابتدای مهر سال جاری تا پایان سال انجام 

شد.
احمد شــریعتی در گفت وگو با خبرنگار ایمنا بــا بیان اینکه منطقه ۱۴ در شــمال اصفهــان حدود ۱۵۰ 
هزار نفر جمعیت دارد، اظهار کرد: حاشیه نشــینی در این منطقه رو به افزایش اســت و شهرک هایی از 
 جمله شــهرک امام خمینی )ره(، امام حســین )ع( و مناطق دارک، حصه و جلوان بــه این محدوده

 اضافه شده است.
وی افزود: در این منطقه به این دلیل که از نظر خدمات و امکانات دسترســی حداقل های شهرنشینی و 
مسائل زیست محیطی را دارا بوده، از آن به عنوان منطقه کمتربرخوردار یاد شده است.عضو کمیسیون ویژه 
آب و مناطق کمتربرخوردار شورای اسامی اصفهان شهر اصفهان تصریح کرد: از دوره چهارم شورای اسامی 
شهر اصفهان مشکات شهروندان منطقه ۱۴ بررسی شد و به تحولی خاص برای رفع این مشکات نیاز بود.

وی ادامه داد: از زمانی که در شورای ششم اصفهان، کمیسیون ویژه آب و مناطق کم برخوردار تشکیل شد، 
در راستای رفع مشکات محرومیت زدایی و ارائه خدمات، طی بازدید از منطقه ۱۴ به همراه ناظران شورا در 
جلسات کمیته نظارتی، برنامه ریزی های لازم از ابتدای مهر سال جاری تا پایان سال انجام شد.شریعتی 
اظهار کرد: درصدد بودیم بتوانیم گوشه ای از این مشکات را رفع کنیم که در این راستا دو رویداد بزرگ در این 
منطقه رخ داد؛ یک رویداد خط دو مترو است که از دپوی زینبیه و شهرک امام حسین )ع( آغاز می شود و 
پس از راه اندازی می توانند بهترین خدمات را در زمینه حمل ونقل عمومی استفاده کنند.وی اظهار داشت: 
رینگ چهارم به عنوان حلقه حفاظتی شهر دور تا دور اصفهان نزدیک به ۸۰ کیلومتر مسافت را طی می کند؛ 
ایجاد بزرگراه های مسیر رینگ چهارم در محدوده جاده فرودگاه، حصه و شمال شهر تاثیرگذار بوده و موجب 

شده است که زینبیه از بن بست خارج شود.
 

اجرای بیش از 25 برنامه در منطقه 5 اصفهان برای»روز اصفهان«
مدیر منطقه پنج شهرداری اصفهان گفت: به مناسبت ۲۵ آبان »روز حماسه و ایثار مردم اصفهان« ۲۵ برنامه 

در این منطقه تدارک دیده شده است.
حسین کارگر در گفت وگو با خبرنگار ایمنا با اشاره به ۲۵ آبان »روز حماسه و ایثار مردم اصفهان« که یادآور 
تشییع ۳۷۰ شهید گلگون کفن عملیات محرم ســال ۱۳۶۱ بوده و در تقویم به نام »روز اصفهان« به ثبت 
رسیده است، اظهار کرد: به منظور گرامیداشت این روز، ۲۵ برنامه با عنوان »شهر زندگی، شهر ایثار« در این 

منطقه تدارک دیده شده است.
وی افزود: ویژه برنامه سروستان روز ۲۵ آبان در محل پارک کوهستانی صفه با حضور خانواده های شهدای 
منطقه پنج و مسئولان شهری با کاشت ۳۷۰ سرو به یاد شهدای اصفهان در عملیات محرم و نام گذاری 
بلوک ۲۵ آبــان در این محل، همچنین اجرای ویژه برنامه »حماســه آفرینان« در محل مســجد پارک 
کوهستانی صفه با حضور رزمندگان عملیات محرم و تجلیل از خانواده های شهدای ۲۵ آبان منطقه برگزار 
می شود.مدیر منطقه پنج شهرداری اصفهان ادامه داد: برنامه »غرور بی پایان« به یاد حماسه غرورآفرین 
مردم اصفهان و اجرای هشت نمایش خیابانی در محل های میدان جلفا، مترو پل، سپاهان شهر، دانشگاه 
اصفهان و مراکز فرهنگی آموزشــی از دیگر برنامه های روز حماسه و ایثار مردم اصفهان است، همچنین 
به مناسبت این روز و هفته کتابخوانی، مسابقه کتابخوانی با موضوع »اصفهان و ۲۵ آبان« برگزار می شود.

کارگر با اشاره به برگزاری ویژه برنامه »شهید کوچه ما روشنایی شهر است«، گفت: در این برنامه دیدار با 
خانواده های معزز شهدای آبان منطقه پنج و تجلیل از ایثارگران سامت در تاریخ بیست وهشتم آبان انجام 
می شــود.وی ادامه داد: همزمان با ولادت حضرت زینب )س( با هدف زنده نگه داشتن یاد و نام شهدا 
به ویژه شهدای دفاع مقدس، قهرمان پروری و معرفی رشادت های شهیدان برای شهروندان به ویژه کودکان 

و نوجوانان و تجلیل از خانواده شهدا اجرا می شود.

۴ دلیل برای غیرقانونی بودن طرح بن_بروجن؛ 

تصویر قانون مداری دولت را مخدوش نکنید

 ســخنگوی شورای اســامی شــهر اصفهان گفت: 
امیدواریم رییس جمهــور امید مــردم اصفهان را با 
افتتاح یک طرح غیرقانونی نا امید نکند و اجــازه ندهد تصویر خدمت 
دولت مردمی و قانون مداری کارگزاران ارشد نظام در ذهن مردم اصفهان 
مخدوش شود.علی صالحی در گفت وگو با خبرنگار ایمنا با اشاره به طرح 
انتقال آب بن_ بروجن اظهار کرد: موضوع مجوزهای زیست محیطی که در 
ارتباط با این طرح غیرقانونی دریافت و در گزارش مخدوش اخیری که در 
ارتباط با طرح های انتقال آب در بخشی از مجلس تهیه و بر آن تاکید شده 
بود، در قالب مجوز اداره کل محیط زیست استان چهارمحال و بختیاری 

تهیه شده و این اداره کل نقش محوری در این موضوع داشته است.
وی افزود: این مسئله باید در کارگروه موضوع ماده ۲ آیین نامه ارزیابی 
اثرات زیست محیطی مطرح می شــد، چراکه یک موضوع بین حوزه ای 
و بین استانی است و اداره کل یک اســتان نمی تواند در ارتباط با جریان 
رودخانه ای که سه تا پنج استان را به طرق مستقیم و غیر مستقیم تحت 
تاثیر قرار می دهد، اظهار نظر کند و هیچ ســند مکتوبــه ای نیز در محیط 

زیست استان های مجاور در این رابطه و تایید این طرح وجود ندارد.
سخنگوی شورای اسامی شــهر اصفهان تصریح کرد: نکته دوم در مورد 
غیرقانونی بودن این طرح، مجوز خافی بوده که از معاونت آبفای وزارت 
نیرو صادر شده است و به اسم مجوز وزارت از آن یاد می شود، در صورتی که 

این مجوز ناقض موارد قانونی دیگری است و از حیز انتفاع خارج می شود.
صالحی ادامه داد: مهم تر اینکه اصل پروژه و تمام اقدامات آن در تعارض 
با مصوبات شورای عالی آب است که در بالاترین سطح تصمیم گیری در 
مورد موضوعات آبی کشور هر نوع بارگذاری جدید در حوزه آب ریز زاینده رود 
را با توجه به شرایط بحرانی آن ممنوع کرده است و مشخص نیست بر چه 

مبنایی ادعا می شود که اجازه برداشت مجدد از این رودخانه وجود دارد.
وی با اشاره به موضوع ردیف گرفتن برای طرح انتقال آب بن_ بروجن 
در اعتبارات ملی گفت: این موضوع نیز کاما مشخص است که اگر کسی 
فعالیت اجرایی یا قانون گذاری ســاده ای در کشور چه در سطح محلی 
چه در سطح کان انجام داده باشد، ردیف بودجه گرفتن یک پروژه نافی 
از رعایت سایر الزامات نیســت و البته تاکیدی بر اینکه سایر الزامات آن 
نیز است، نخواهد بود.صالحی خاطرنشــان کرد: بارها مشاهده شده در 
ردیف هایی، بودجه های محلی و ملی، قبــل از اینکه فرآیندهای قانونی 
و طراحی آن انجام شــود، لحاظ شــده و هیچ گاه محقق نشده، چراکه 
فرآیندهای قانونی و طراحی های مربوطه به فاز اجرایی و عملیاتی نرسیده 
است.سخنگوی شورای اسامی شــهر اصفهان تاکید کرد: نباید صرف 
اینکه با فشار و رایزنی های سیاسی و غیرکارشناسی ردیفی در ارتباط با 
پروژه در اعتبارات ملی و محلی در نظر گرفته شده است، حکم این باشد 
که موضوعات قانونی و محیط زیستی را نیز می تواند پاسخگو باشد و این 

مسئله دلیل بر قانونی بودن اصل موضوع تلقی نخواهد شد.وی با اشاره 
به موقتی بودن پــروژه طرح انتقال آب بن_ بروجن و اینکه قرار اســت 
برداشت اصلی از پروژه سد خرسان تامین شود، گفت: ضرورت دارد که 
مشخص شود دلیل این حجم از فضای عمرانی و بحث ایجاد آبگیر آن 
نیز در محدوده غیرقابل نظارت و در داخل استان برای این طرح چیست؟

صالحی اضافه کرد: اگر این پروژه موقت اســت، باید از طریق مجموعه 
اقدامات موقت برای مصرف ضروری شــرب و در حد ضرورت و به طور 
موقت انجام شود و به موازات آن شاهد اتصال این پروژه به سد خرسان 
و پیشرفت فیزیکی عملیات اجرایی ســد باشیم، این در حالی است که 
در این زمینه هیچ اتفاقی رخ نداده است.وی ادامه داد: این آبگیر با این 
شرایط و به صورت غیرقانونی در محدوده استان چهارمحال و بختیاری 
ایجاد شــده که ادعای موقت بودن پروژه را به طور کامل رد و بر اقدامات 
غیرقانونی اضافه کرده است.سخنگوی شورای اسامی شهر اصفهان با 
بیان اینکه رییس جمهور در فضای افکار عمومی و رسانه ای متهم به انجام 
فعالیت غیرقانونی در ارتباط با این پروژه شــده است، گفت: ما شهادت 
می دهیم که این گونه نیست و البته امیدواریم رییس جمهور امید مردم 
اصفهان را با افتتاح یک طرح غیرقانونی ناامید نکند و اجازه ندهد تصویر 
خدمت دولت مردمی و قانون مداری کارگزاران ارشد نظام در ذهن مردم 

اصفهان مخدوش شود.

رییس اداره برنامه ریزی و توسعه سازمان آتش نشانی 
و خدمات ایمنی شهرداری اصفهان با اشاره به انجام 
۲۱۹ عملیات امداد و نجات و حریق در هفته گذشــته 
گفت: در این عملیات ها ۹۸ نفر از افراد گرفتار در حریق 
و حوادث، توسط آتش نشانان اصفهان نجات یافتند.

امید باقری در گفت وگو با خبرنگار ایمنا اظهار کرد: طی 
هفته گذشته ۱۲ هزار ۶۳۷ تماس از سوی شهروندان 
با سامانه ۱۲۵ سازمان آتش نشانی و خدمات ایمنی 
شــهرداری اصفهان برقرار شــد که کارشناسان ستاد 
فرماندهی، پاســخگوی این تماس هــا بودند.وی با 

اشاره به انجام ۲۱۹ عملیات امداد و نجات افزود: از این 
تعداد، ۸۸ حریق صورت گرفته که ۱۲ مورد آن مربوط 
به حریق وســایل نقلیه و ۱۲ مورد دیگر حریق منازل 
مسکونی اســت، همچنین ۱۳۱ مورد از عملیات های 
نجات، حادثه بوده اســت که در ۲۴ مــورد آن، افراد 
در آسانســور حبس شــده بودند که در نهایت توسط 
آتش نشانان نجات یافتند و ۹۸ نفر نیز از مجموع این 
حوادث، جان سالم به در بردند.رییس اداره برنامه ریزی 
و توســعه ســازمان آتش نشــانی و خدمات ایمنی 
شهرداری اصفهان تصریح کرد: طی هفته گذشته به پنج 
نفر از آتش نشانان به دلیل مخاطرات اجتناب ناپذیری 
که در عملیات های اطفای حریق یا امدادرسانی وجود 
دارد، آسیب های جدی وارد شد که در حال طی مراحل 
درمان هستند.باقری با اشــاره به تحلیل های دقیق 

سازمان آتش نشانی گفت: بیش از ۹۰ درصد حوادث 
ناشــی از بی احتیاطی و رعایت نکــردن نکات ایمنی 
بوده اســت.وی توصیه کرد: یکی از این مواردی که در 
لحظات اولیه حریق کمک می کند، اســتفاده از یک 
خاموش کننده آتش نشانی توسط افراد آموزش دیده 
است تا بتوانند در لحظه مشــاهده حریق، اطفای آن 
را انجام دهند و از یک حریق گسترده جلوگیری کنند.

رییس اداره برنامه ریزی و توسعه سازمان آتش نشانی 
و خدمات ایمنی شهرداری اصفهان بیان کرد: سازمان 
آتش نشانی به طور مرتب اعام می کند که شهروندان در 
منازل، محل کار و خودروی خود وسایل خاموش کننده 
حریق را به صورت آماده داشته باشند و آگاه باشند که 
این سازمان برای آموزش دهی به شهروندان در همه 

لحظات آماده است.

 طی هفته گذشته؛

9۸ حادثه دیده توسط آتش نشانان اصفهان نجات یافتند

 نباید صرف اینکه با فشار و رایزنی های سیاسی و 
غیرکارشناسی ردیفی در ارتباط با پروژه در اعتبارات 
ملی و محلی در نظر گرفته شده است، حکم این باشد 
که موضوعات قانونی و محیط زیستی را نیز می تواند 
پاسخگو باشد و این مسئله دلیل بر قانونی بودن اصل 

موضوع تلقی نخواهد شد

جشنواره پاییزه بازار گیاهان دارویی اصفهان برگزار می شود
رییس اداره بازارهای سازمان میادین و ســاماندهی مشاغل شهری شهرداری اصفهان از برگزاری 

جشنواره پاییزه بازار گیاهان دارویی اصفهان از بیست ونهم آبان تا سوم آذر سال جاری خبر داد.
مجید صادقی در گفت وگو با خبرنگار ایمنا اظهار کرد: بازار گیاهان دارویی یکی از پروژه های موفق 
سازمان ساماندهی مشــاغل شــهری و فرآورده های کشاورزی شــهرداری اصفهان بوده که طی 
سال های گذشته به طور متمرکز مشغول خدمت رسانی به عموم مردم در حوزه سامت است، از این رو 
در راستای آشنایی شهروندان با خدمات بازار گیاهان دارویی اصفهان، این سازمان اقدام به برگزاری 
جشنواره پاییزه از بیست ونهم آبان تا سوم آذر سال جاری کرده است.وی با بیان اینکه این جشنواره 
با برگزاری برنامه های شاد و مفرح، مسابقه، قرعه کشی و اهدای جوایز همراه خواهد بود، افزود: با 
توجه به برگزاری جشنواره، بازار گیاهان دارویی اصفهان از بیست ونهم آبان تا سوم آذر از ساعت ۹:۰۰ 
تا ۲۱:۰۰ به صورت یکسره باز است و جشن و برنامه های ویژه آن ساعت ۱۹:۳۰ تا ۲۱:۰۰ برگزار می شود.

رییس اداره بازارهای سازمان میادین و ساماندهی مشاغل شهری شهرداری اصفهان با بیان اینکه 
قدمت این بازار به سال ۱۳۸۸ بازمی گردد و با بیش از ۳۲ غرفه در ۲۴۰۰ مترمربع، فعالیت خود را آغاز 
کرده است، افزود: غرفه ها از ابتدا کاربری های مختلف سامت را تحت پوشش قرار داد و در ادامه 
نیز این فعالیت ها گسترده تر شد.صادقی با اشاره به اینکه این بازار عاوه بر خدمت رسانی متمرکز در 
بخش سامت، اهداف کانی دارد، تصریح کرد: افزایش آگاهی شهروندان با مشاوره های تخصصی، 
ارتقای سطح سامت شهروندان، فرآوری مصرف گیاهان دارویی و برگزاری همایش ها و کاس های 
آموزشی رایگان از جمله این اهداف است.وی با اشاره به طبقه بندی خدمات این مجموعه در چهار 
حوزه گفت: در این بازار انواع گیاهان دارویی و فرآورده هــای گیاهی ازجمله انواع چای و دم نوش، 
روغن های خوراکی و درمانی، عسل های طبیعی، ادویه جات باکیفیت، خشکبارهای گیاهی و مواد 
غذایی سامت محور با بهترین کیفیت و قیمت مناسب عرضه می شود.رییس اداره بازارهای سازمان 
میادین و ساماندهی مشاغل شهری شــهرداری اصفهان ادامه داد: در بعضی غرفه ها، کارشناسان 
مجرب سنتی و دانش آموخته های گیاهان دارویی، درباره فرآورده های گیاهی و بهبود سبک زندگی 
آماده هستند تا به شهروندان مشاوره و راهکار ارائه دهند.وی گفت: در این بازار نمایندگی های پخش 
بهترین شــرکت های تولیدی ایران حضور دارند و بهترین و متنوع ترین محصولات را به سراســر 
استان و ایران ارسال می کنند.صادقی خاطرنشان کرد: هر هفته روزهای جمعه ، اساتید دانشگاهی، 
پزشکان و متخصصان طب سنتی و گیاهان دارویی، کاس ها و همایش های رایگان برگزار می کنند 
تا از این طریق، شــهروندان را با مباحث مزاج شناســی، انواع فرآورده های مفیــد و درمانی آن ها، 

روش های بهبود سبک زندگی و تغذیه و پیش گیری از بیماری ها آشنا کنند.

 خیابان ولی عصر )عج( با 450 میلیارد ریال اعتبار در منطقه 
14 اصفهان احداث شد

ناظر احداث پروژه خیابان ولی عصر)عج( محله جلوان با بیان اینکه هزینه اجرای این پروژه ۴۵۰ 
میلیارد ریال بوده است، گفت: احداث خیابان ولی عصر از اواخر اردیبهشت  سال جاری آغاز و آخرین 
مرحله یعنی اجرای آسفالت آن نیز مهرماه انجام شــد.مهدی فاتحی در گفت وگو با خبرنگار ایمنا 
اظهار کرد: با توجه به احداث مجتمع مسکونی نگین شرق در نزدیکی محله جلوان، حدود ۵۰۰ خانوار 
از طریق خیابان ولی عصر )عج( محله جلوان به سمت مرکز شــهر اصفهان دسترسی داشتند.وی 
افزود: اگر خیابان ولی عصر )عج( در محدوده منطقه ۱۴ قرار نمی گرفت، شــهرداری نمی توانست 
اقدامی برای آن انجام دهد که پس از پیگیری های مدیریت شهری، با مصوبه کمیسیون ماده ۵ مقرر 
شد این محور ساماندهی شود.ناظر احداث پروژه خیابان ولی عصر )عج( محله جلوان خاطرنشان 
کرد: این خیابان با عرض ۲۴ متر و طول ۹۸۰ متر، حدفاصل خیابان عاشق اصفهانی شرقی تا مقابل 
مجتمع مسکونی نگین شرق ساماندهی شد؛ در قالب این پروژه کل این محور خیابان سازی با دو 

باند هشت متری آسفالت و رفیوژ با جداکننده ترافیکی انجام شد.

با مسئولان

خبر روزاخبار

 مدیرکل ارتباطات و امور بین الملل 
شهرداری اصفهان:

تمرکز شهرداری بر حل 
معضلات زیست محیطی و 
محلات کمتر برخوردار است

مدیرکل ارتباطات و امور بین الملل شهرداری 
اصفهان با اشــاره بــه تمرکز شــهرداری بر 
حل معضــات زیســت محیطی و محات 
کمتربرخــوردار گفت: اهمیــت موضوعات 
زیست محیطی، توجه بیشتر به حمل ونقل و 
ترافیک شهری را نشان می دهد؛ این همان 
سیاستی است که توســط مدیریت شهری 
ششــم اصفهان دنبال می شود.ســیدعلی 
معرک نژاد در برنامه رادیویی »صدای شهر« 
اظهار کرد: چند روزی است در شهر اصفهان 
با آلودگــی هوا مواجه هســتیم و هوای این 
کان شهر مناســب حال عموم مردم نیست 
که اهمیت موضوعات زیست محیطی، توجه 
بیشــتر به حمل ونقل و ترافیک شــهری را 
نشــان می دهد؛ این همان سیاستی است 
که از آغاز به کار مدیریت شــهری در شورای 
شهر و بعد از آن به تبع در مجموعه شهرداری 

دنبال می شود.
وی با بیان اینکه تمرکز شــهرداری اصفهان 
بر حل معضات زیســت محیطی و محات 
کمتر برخوردار است، افزود: تمرکز برای رفع 
مشکات زیست محیطی از چند جهت بوده 
اســت؛ یکی از این موارد حفظ و نگهداشت 
فضای سبز شهری است که اقدامات متنوعی 
در این راســتا انجام شــده و مردم به مرور 
از ثمرات آن بهره مند می شــوند؛ مورد دیگر 
موضوع حمل ونقلی بوده که طی جلســات و 
بهانه های مختلف در این باره صحبت شــده 

است.
مدیرکل ارتباطات و امور بین الملل شهرداری 
اصفهان با اشــاره به اینکه موضــوع مترو و 
خرید اتوبوس بــرای حمل ونقــل عمومی 
شــهر هم اکنون روی میز مدیریت شــهری 
است، گفت: پنج هزار میلیارد از بودجه شهر 
اصفهان فقط برای موضوعات زیست محیطی 
تخصیص داده شده که نشان دهنده اهمیت 

این موضوعات است .

معاون شهرسازی و معماری شهردار اصفهان با اشاره به طرح مطالعاتی و مدل سازی فرونشست در این کان شهر گفت: اداره کل راه  و شهرسازی استان ها بررسی 
وضعیت و نقشه پهنه بندی خطر فرونشست را برعهده دارد، اما این نقشه در این اداره تهیه نشد و شهرداری بر اساس رسالت اجتماعی خود به این موضوع ورود پیدا 
کرد.وحید مهدویان در گفت وگو با خبرنگار ایمنا با اشاره به طرح بررسی و مدل سازی فرونشست در شهر اصفهان اظهار کرد: این طرح سال ۱۴۰۰ آغاز شد و پس از 
دو سال به پایان رسید.وی با بیان اینکه در این طرح از ترکیبی از روش ها مانند استفاده از تصاویر ماهواره ای، گمانه ها در عمق زمین و دستگاه های جی پی اس برای 
مدل سازی فرونشست استفاده شده است، افزود: این طرح پس از تایید ناظر علمی در مراجع ذی صاح تصویب خواهد شد، سپس اقدامات اجرایی پروژه در 
اختیار دستگاه های مرتبط قرار خواهد گرفت.معاون شهرسازی و معماری شهردار اصفهان تصریح کرد: بر اساس بند ۳ ماده ۱۴ قانون مدیریت بحران کشور وظیفه 
تهیه نقشه فرونشست در استان ها و شهرها بر عهده مرکز تحقیقات راه مسکن و شهرسازی است که ذیل وزارت راه و شهرسازی قرار می گیرد و به تبعیت از آن اداره 
کل راه و شهرسازی استان ها بررسی وضعیت فرونشست و تهیه آیین نامه ها و دستورالعمل های مرتبط و نقشه پهنه بندی خطر فرونشست را بر عهده دارد.مهدویان 
ادامه داد: نقشه پهنه بندی فرونشست در اداره کل راه و شهرسازی اصفهان انجام نشده و شهرداری بر اساس رسالت اجتماعی خود به این موضوع پرداخته است.

 طراحی نقشه پهنه بندی فرونشست زمین توسط شهرداری اصفهان انجام شد

 زمزمه زاینده رود در 
شاهرگ اصفهان

بازگشایی زاینده رود اصفهان را زنده 
کرد؛ دریچه های ســد بیستم آبان 
ماه برای کشــت پاییزه کشاورزان 
بازگشایی شــد، آب بیست و دوم 
آبان به شــهر اصفهان رســید و در 

مسیر رودخانه جریان گرفت.
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اسفندیاری، مدیر کل امورعشایر اســتان با سرهنگ عجمی، مسئول محترم 
بسیج سازندگی و محرومیت زدایی استان درباره مسائل حوزه عشایری دیدار 
و گفت وگو کردند.در این دیدار مدیر کل امور عشایر استان با تشریح وضعیت 
عشایر استان، خواستار کمک و مســاعدت بسیج سازندگی در رفع کمبودها و 
محرومیت های این قشر زحمتکش شد.عجمی با اشاره به نقش مهم عشایر 
در تولید، برطرف کردن موانع و رفع محرومیت و افزایش سطح خدمات دهی 
را از مســائل مهم در توسعه و پیشرفت عشایر دانســت.وی بیان داشت: حل 
مشکلات عشایر جزو اولویت های برنامه های این مرکز است و برنامه ریزی 
های لازم  از سوی این مرکز جهت محرومیت زدایی و حل مسائل عشایر به کار 

گرفته خواهد شد.

آبرسانی به 60 روستای غرب استان اصفهان در قالب قرارداد دوم طرح جهاد 
آبرسانی در حال برنامه ریزی است. مدیرعامل آب و فاضلاب  استان اصفهان  
با بیان اینکه اقدامات لازم برای تامین آب پایدار شهر ها و روستا های غرب 
استان به صورت مســتمر در حال پیگیری اســت، گفت: علاوه بر عملیات 
اجرایی روســتا هایی که در قرارداد اول طرح جهاد آبرســانی آن ها در حال 
اجراست، آبرسانی به 60 روستای دیگر در شهرستان های فریدونشهر، بویین 
میاندشت، فریدن و چادگان در قالب قرارداد دوم در حال برنامه ریزی است.

حسین اکبریان با اشاره به چالش های تامین منابع مالی ایجاد تاسیسات 
فاضلاب افزود: فرآیند ایجاد، تکمیل و اصلاح این تاسیســات در اســتان 
همچنان ادامه دارد و یکی از طرح های مهم استان در بخش فاضلاب تکمیل 
تصفیه خانه فاضلاب چادگان اســت و در صورت تامین اعتبار تا پایان سال 
1403 در مدار بهره برداری قرار می گیرد.وی گفت: هم اکنون طرح مطالعاتی 

ایجاد تاسیســات فاضلاب 65 روستای استان در دســت اقدام است.در 
این نشســت، مدیرکل دفتر برنامه ریزی طرح های شرکت مهندسی آب و 
فاضلاب کشور بر همکاری دستگاه های مربوطه برای برخورداری گسترده تر 
مردم در شــهر ها و روســتا های اســتان اصفهان از خدمات آب و فاضلاب 
تاکید کرد و گفت: طرح مطالعاتی آبرســانی پایدار به شــهر های چادگان، 
بویین و میاندشت، فریدونشــهر و داران باید مورد بررسی قرار گیرد.کامران 
اسماعیلی افزود: مرحله اضطراری آبرســانی به شهر چادگان و روستا های 
سینه کوه باید در کمترین زمان ممکن تکمیل و بهره برداری شود.وی گفت: 
آب و فاضلاب استان اصفهان باید روستا هایی را که در تامین آب آشامیدنی 
دارای محدودیت هستند در مرحله دوم طرح جهاد آبرسانی به وزارت نیرو 
معرفی کند تا بســتر برخورداری تامین پایدار آب آشــامیدنی این روستا ها 

فراهم شود.

مدیرکل امور مالیاتی استان اصفهان با حضور در برنامه رادیویی نقد و نظر به 
تبیین مباحث مالیاتی استان بالاخص مالیات بر ارزش افزوده پرداخت.

در این برنامه که با حضــور برکتین، رییس خانه صنعــت، معدن وتجارت 
استان اصفهان و ارتباط تلفنی نمکی زاده، رییس اتاق اصناف اصفهان برگزار 

شد، مدبرنیا، مدیرکل امور مالیاتی استان موضوعات زیر را مطرح کرد:
 9 درصد از فروش کالا و خدمات به عنوان مالیات و عوارض ارزش افزوده  

از کالاهای مشمول دریافت می شود.
 4 درصد وجوه به حساب اعتبارات خزانه استان واریز می شود و 4 درصد 
به حساب شهرداری ها، دهیاری ها و فرمانداری ها در راستای رفاه اجتماعی 
و توسعه مبلمان شهری و  یک درصد نیز سهم بهداشت و سلامت می شود.

 در این راســتا بالغ بر 8 هزار و نهصد میلیارد تومان در ســال گذشــته به 
حساب شــهرداری ها، دهیاری ها و فرمانداری ها واریز شده و در 7 ماهه 
سال جاری بالغ بر 6 هزار و دویست و سی میلیارد تومان که نسبت به مدت 

مشابه سال گذشته 14 درصد رشد داشته است.
 در حال حاضر 10 مرحله مشمولین فراخوان شــده که فعالان اقتصادی 
فراخوان شده  می بایست نسبت به تسلیم اظهارنامه صورت دوره ای  15 روز 
پس از پایان هر فصل اقدام و مبلغ دریافتی  خود را  بابت مالیات  برارزش 

افزوده به سازمان مالیاتی واریز کنند.
 نحوه محاسبه مالیات بر ارزش افزوده بر اســاس اظهارنامه تسلیمی و 

بانک اطلاعاتی سازمان مالیاتی است.
  با اجرای کامل قانون پایانه فروشــگاهی و ســامانه مؤدیان، مالیات از 

مصرف کننده نهایی  دریافت می شود.
  هزار و دویست میلیارد تومان استرداد مالیات بر ارزش افزوده در 6 ماهه 

اول سال پرداخت شده است.
  پایانه فروشگاهی هرگونه نرم افزار یا دســتگاهی که بتواند به سازمان 

مالیاتی متصل شود و به حساب بانکی افراد متصل و صورتحساب صادر کند 
به عنوان پایانه فروشگاهی قلمداد می شود.

  سازمان مالیاتی در حال تکمیل زیرساخت هاست و در بحث سامانه ها 
اقدامات انجام می پذیرد.

 مرکز ارتباط مردمی 1526 آماده ارائه پاسخ های لازم و راهنمایی مؤدیان 
و فعالان اقتصادی در راستای اجرای بستر قانون مالیات بر ارزش افزوده و 

انجام تکالیف قانونی فعالان اقتصادی است.
 ماده 97 قانون مالیات های مســتقیم صرفا بر مبنای درآمد و هزینه در 

نظر گرفته شده است.
 اگر مؤدی اظهارنامه مالیاتی ارسال نکند و مالیات خود را پرداخت نکند 
مطابق با احکام صادره، عملیات اجرایی آغاز، رسیدگی و مطالبه خواهد شد.

فرماندار اردســتان گفت: با توجه به اینکه ســه نفر باقی مانده شورای شهر 
نمی توانند جلسات شورا را برگزار کنند، از استانداری و وزارت کشور استعلامی 
انجام دادیم که به محض پاسخ این استعلام شــورای شهر اردستان منحل 

خواهد شد.
ســید محمدهادی احمدی طبا در گفت وگو با ایســنا، اظهار کرد: با توجه به 
زیرساخت هایی که در حوزه گردشــگری و معادن شهرستان اردستان وجود 
دارد، مجموعه مدیریت شهرستان در موضوع اشتغال زایی به سمت اشتغال 

پاک حرکت می کند.
وی با بیان اینکه با برنامه ریزی های انجام شــده در بخــش معادن تا پایان 
امسال یک کارخانه فرآوری فلزات معدنی و یک کارخانه فرآیند معدنی دوم 
به بهره برداری می رســد، افزود: این دو معدن که در ســطح کشور تاثیرگذار 

خواهند بود، حدود 300 اشتغال جدید را برای شهرستان ایجاد خواهد کرد.
فرماندار اردستان با اشــاره به وضعیت نرخ بیکاری در این شهرستان، گفت: 
با مجموعه حمایت هایی که از بخش اشــتغال شهرستان انجام شده است، 
نرخ بیکاری اردســتان در پایان مهرماه به 8.7 درصد رسیده که کمترین نرخ 

بیکاری استان اصفهان را نشان می دهد.
احمدی طبا با بیان اینکه آمار بیمه شده اجباری شهرستان اردستان در پایان 
شهریور، رشد ســه درصدی داشــته و به 7682 نفر و در بیمه مشاغل با رشد 
20 درصدی به 1630 نفر رسیده اســت، تصریح کرد: همچنین مقرری بگیران 
بیمه بیکاری شهرستان تا پایان مهرماه امسال 12 درصد کاهش داشته است.

وی خاطرنشان کرد: در سطح شهرســتان بالغ بر 20 میلیارد تومان تسهیلات 
اشتغال زایی داشــتیم که بیش از 95 درصد آن توســط ادارات کمیته امداد، 
بهزیســتی، اداره کار، جهاد کشــاورزی، اداره صمت و ... به افرادی که دارای 

شرایط بودند پرداخت شده است.
فرماندار اردســتان با اشــاره به پروژه های صنعتی نیمه تمامی کــه تا پایان 
امسال به بهره برداری می رســد، گفت: کارخانه تولید »ام دی اف« و افتتاح 
بزرگ ترین مرغداری تخم گذار اســتان اصفهان از طرح های شاخص حوزه 

اشتغال اردستان خواهد بود.
احمدی طبا در خصوص کسری بودجه دو میلیارد تومانی راه اندازی استخر 
شنای اردستان گفت: در حال رایزنی هستیم که این مقدار اعتبار را به صورت 
مرحله ای بــه پیمانکار پروژه پرداخــت کنیم. تلاش خواهیم کــرد اگر اتفاق 

خاصی نیفتد، استخر شنای اردستان تا پایان امسال به بهره برداری برسد. 
وی در خصوص آخرین وضعیت شورای شــهر اردستان گفت: بعد از آنکه دو 

عضو شورای شهر اردستان حاضر نشدند در جلسات شــورا حاضر شوند و با 
توجه به اینکه عضو علی البدلی وجود نداشت، هیئت حل اختلاف استان رای 

بر سلب عضویت این دو نفر داده است.
فرماندار اردستان اضافه کرد: با توجه به اینکه سه نفر باقی مانده شورای شهر 
نمی توانند جلسات شورا را برگزار کنند از استانداری و وزارت کشور استعلامی 
انجام دادیم که به محض پاسخ این استعلام شــورای شهر اردستان منحل 

خواهد شد.
احمدی طبا در پاسخ به این سوال که مسئولان شاخص شهرستان تا چه اندازه 
تلاش کردند که شورای شهر منحل نشــود، گفت: جلسات متعددی با حضور 
اعضای شورای شهر و شورای تامین و دیگر مسئولان شاخص شهرستان برگزار 
کردیم و حتی التماس کردیم که با یکدیگر به توافق برســند که کار به انحلال 
کشیده نشود، ولی دو عضو معترض قبول نکردند و اعلام کردند که نمی توانیم 

با دیگر اعضا کار کنیم.
وی با بیان اینکه عدم تشــکیل جلســات شــورای شهر اردســتان به دلیل 
اختلافات دو گروه اقلیت و اکثریت، مشکلات بســیاری را برای شهروندان 
ایجاد کرده و آن ها را در بلاتکلیفی قرار داده است، خاطرنشان کرد: مجموعه 
فرمانداری و مردم از این وضعیت گلایه مند هســتند و بــا توجه به وضعیتی 
که مشاهده می شود، انحلال شورای شهر اردســتان نهایتا تا پایان آبان ماه 

اطلاع رسانی عمومی خواهد شد.
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